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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medi-

jev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno 

številko 462. – Izdajatelj: Občina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice 

– Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1450 izvodih. – Odgovorna urednica: 
Monika Kubelj – Uredniški odbor: Franc Kmetič, Natalija 
Rus, Mojca Ločniškar, Cveto Vrbovšek in Alenka Jereb – 
Lektor: Alenka Peteršič – Oblikovanje: Janez Hočevar 
– Fotografije: Rok Štupar in ostali – Tisk: Kubelj, d.o.o. – 
Datum natisa: april 2012 – Naslov uredništva: Kopitarjev 
trg 1, 1217 Vodice – elektronski naslov: kopitar.vodice@
siol.net ali monika.kubelj@gmail.com. 
Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 
www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:
Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave ali neobjave, 
krajšanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih pri-
spevkov v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori 
in po prav ki objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posame-
znikovo pravico ali interes, kot to določa zakon.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslo-
vom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organiza-
cij, strank, društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja.
Zaradi različnih datumov izida bomo vaše prispevke objavili koli-
kor hitro bo mogoče.

Zadnjič sem skozi pogovor z enim od sovaščanov 
ugotovila, koliko zanimivih ljudi skriva naša občina. 
In koliko lepih kolesarskih poti in možnosti za izle-
te. Koliko je šele tistih, ki doma ljubosumno skrivajo 
kakšne svoje konjičke, izjemna ročna dela, ki so na-
stala v prostem času. Pa se mi je utrnila ideja: morali 
bi izdati turistično brošuro o naši občini; z zanimivi-
mi zgodovinskimi opisi, legendami, opisi pohodni-
ških točk in kulinaričnimi dobrotami ter enodnevne 
obiskovalce, ki se vozijo skozi našo občino, prisiliti, 
da se ustavijo. Se ozrejo naokoli in preživijo dan z 
nami. In omogočijo občini turistični razvoj, kakšne-
mu umetniku ali obrtniku pa poslovno priložnost. Ni 
res, da nimamo kaj ponuditi! Le potruditi se je tre-
ba. Vprašanje pa je, koliko si tega tu živeči ljudje že-
lijo. Koliko smo zares pripravljeni na take turistične 
obiske? Bi res raje »mlinčke« sredi gozda v Bukovici 
ohranili zase? Ali čudovit razgled s Sv. Tilna − ga raje 
ne bi delili z nikomer drugim? Ja, potem naj ostane 
tako, kot je. Naša občina res meri 31 kvadratnih ki-
lometrov. Po površini se med slovenskimi občinami 
uvršča na 177. mesto. A zaradi tega ji ni treba biti 
majhna po svoji ponudbi. Sredi leta 2009 je imela 
občina približno 4.500 prebivalcev. Zelo zanimivo 
pa je, da je na kvadratnem kilometru površine ob-
čine živelo povprečno 143 prebivalcev; torej je bila 
gostota naseljenosti tu večja kot v vsej državi. Pov-
prečna starost občanov je bila 38,1 leta, kar je manj 
od povprečne starosti prebivalcev Slovenije. Sami 
aktivni in v najboljših letih! Zavihajmo torej rokave 
in dodajmo svojemu kraju tudi turistični predznak.

Monika Kubelj
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Občina Vodice
Sprejemna pisarna: 
vsak delovni dan od 8. do 17. ure. 
E: sprejemna@vodice.si, T: 01 833 26 10. 
Občinska uprava: 
ponedeljek in petek od 10. do 12. ure, 
v sredo od 10. do 12. ure in od 14. do 17. ure. 
Sporočanje okvar na omrežju javne razsvetlja-
ve: vsak delovni dan med 8. in 15. uro, 
T: 01 833 26 15 ali 01 833 26 10.

Upravna enota
UE Ljubljana, sektor za upravne notranje za-
deve, Krajevni urad Vodice: T: 01 833 23 00. 
Uradne ure: 
ob sredah med 8. in 12. ter 13. in 17. uro.
Ob petkih pa med 8. in 13. uro.

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
Poslovanje s strankami: T: 01 833 25 00, uradne 
ure v prostorih javnega podjetja (dom krajanov, Utik 1), 
ob ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro, ob sredah 
med 9. in 12. ter 14. in 17. uro.
Dežurna terenska služba: M: 051 622 282.

Medobčinski inšpektorat
Uradne ure na sedežu inšpektorata, Mengeška cesta 9, 
Trzin vsak ponedeljek in sredo med 9. in 11. uro; 
v prostorih Občine Vodice vsak ponedeljek 
med 9. in 11. uro.
po predhodnem dogovoru na T: 01 564 47 20.

Osnovna šola Vodice
Ob šoli 2, 1217 Vodice, 
T: 01 833 25 11 in 01 832 41 95. 
E: projekt2.osljvo@guest.arnes.si

Vrtec Vodice
Na vzgojiteljice se lahko obrnete na E: vodice@
vrtec-vodice.si.
Poslovalni čas: vrtec Škratek Svit Vodice: 5.45-17., 
enota Skaručna: 6.30-16.15 in enota Utik: 6.30-16.30.

Knjižnica Vodice
Škofjeloška 7, 1217 Vodice
T: 01 832 33 66, E: masa.uran@lj-siska.sik.si
Delovni čas: 
PON: med 12. in 18.
TOR: med 12. in 18.
SRE: med 13. 30 in 19. 30
PET: med 12. in 18. uro

 
Začasni zbirni center za ločeno 
zbiranje odpadkov
Lokacija: pri čistilni napravi Vodice (dostop s Kamni-
ške ceste ali ceste Vodice–Bukovica); 
vsako soboto, od 9. do 12. ure.

ENSVET – brezplačno energet-
sko svetovanje za občane
Lokacija: občinska sejna soba nad pošto v Vodicah. 
Naročanje strank vsak delovni dan med 8. in 15. uro na 
T: 01 833 26 10 (sprejemna pisarna Občine Vodice). 
Uradne ure: po dogovoru s svetovalcem.

Pošta Vodice
Delovni čas: od ponedeljka do petka, od 8. do 11.30. in 
od 14.30. do 18. ure. Ob sobotah odprto od 8. do 11. ure. 
T: 01 834 51 70.

Zemeljski plin - Petrol d.d.
Informacijska pisarna Vodice: uradne ure v pro-
storih občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer 
vsako sredo med 18.30 in 19.30 uro (vodja informacij-
ske pisarne Boštjan Zupančič. 
T: 01 471 44 90, M: 041 577 813).

Zavod za gozdove Slovenije
Območna enota Ljubljana, Krajevna enota 
Ljubljana, Revir Vodice: uradne ure v prostorih 
občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer vsak 
četrtek med 7. in 9. uro
(revirna gozdarka Nina Iveta), M: 041 657 224.

Kmetijska svetovalna služba
Uradne ure kmetijskega svetovalca za področje občine 
Vodice, Primoža Ločniškarja, so vsako sredo  od  9. do 
13. ure v Zadrugi Vodice; ter vsak torek in četrtek od 
8. do 11. ure v prostorih kmetijske svetovalne službe v 
Medvodah (Cesta ob Sori 11). 
M: 041 310 182.

Elektro Ljubljana, d.d. 
Sporočanje okvar na omrežju: T: 01 230 40 02
Informacijska pisarna DE Ljubljana okolica
Podrečje 48, Domžale
T: 01 230 47 00
Delovni čas informacijske pisarne: pon. in pet. med 8. 
in 12. uro, sre. med 12. in 16. uro
Nadzorništvo Kamnik
Ulica Kamniško- zasavskega odreda 6a, Kamnik
T: 01 230 47 60
Dežurna terenska služba: M: 041 645 035

Telekom Slovenije
Prijava napak in tehnična pomoč T: 080 10 00.

Hišni imenik
Dimnikarska služba 
Dimnikarstvo, Uroš Verač s.p.
M: 041 529 563

Lekarna
Lekarna Komenda, podružnica Vodice
Delovni čas: ob ponedeljkih in sredah od 13. do 19. 
ure, ostale dni od 8. do 13. ure ter od 16. do 19. ure.
Ob sobotah so odprti od 8. do 12. ure. T: 01 832 43 20.

Patronažna služba
Višji medicinski sestri Majdo Podgoršek in Marijo Čuk 
dobite vsak delavnik med 7. in 9. uro v zdravstvenem 
domu
T: 01 833 22 36.

Pomoč na domu
Več informacij o pomoči na domu dobite med uradni-
mi urami, to je prvo in tretjo sredo v mesecu, od 16. do 
17. ure v sejni sobi Občine Vodice. Izvajalec storitve je 
Comett, Zavod za pomoč in nego na domu.
T: 01 244 31 05.

Splošna ambulanta
Dr. Dragan Grujičić
T: 01 832 40 88 in 01 471 44 90
Delovni čas: 
PON in SRE od 13. do 17.30
TOR, ČET in PET od 7. do 12.30. ure.

Zobozdravstvena ordinacija
Leopoldina Kranjec dr. dent. med. ,
T: 01 832 42 93
Delovni čas: 
PON   12. – 17. 30
TOR   7. – 13.
SRE   12. – 17.30
ČET   7. – 13.
PET  7. – 11. 30 ure

Barbara Ražen s.p., dr. dent. med.
T: 01 832 35 44
Delovni čas:
PON 13. – 19.
TOR 8. – 13.30
SRE 12.30. – 18.30
ČET 8. – 13.
PET 7. – 12. ure

Zavetišče za živali
Občina Vodice ima z zavetiščem na Horjulu podpisano 
pogodbo o sodelovanju. Če želite pomagati prostoži-
večim živalim in ne veste na koga se obrniti, poskusite 
tule: info@zavetisce-horjul.net ali 051 30 44 35 (Po-
lona).
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Županova beseda
Spoštovane občanke in spoštovani 
občani!

Skoraj 400 udeležencev je bilo pri-
sotnih na naši 13. tradicionalni čistilni 
akciji, ki je potekala na območju naše 
Občine Vodice. Na občini smo nekaj 
dni pred čistilno akcijo poskrbeli, da 
so bile ceste in pločniki pometeni in 
da je bilo poskrbljeno za vse druge 
spremljajoče aktivnosti. Naša društva 
so ponovno dokazala svojo dobro or-
ganiziranost in sposobnost, da skupaj 
s člani doprinesejo k naši čisti okolici. 
V čudovitem vremenu in prijetnem 
vzdušju so se ob koncu akcije zbrali 
otroci, mladi in malo manj mladi v ga-
silskih prostorih v Repnjah. Gasilci PGD 
Repnje - Dobruša so poskrbeli, da so 
se vsi prisotni po končani akciji dobro 
okrepčali in da je bilo v zraku čutiti ve-
liko zadovoljstva ter dobre energije. V 
imenu Občine Vodice in v svojem ime-
nu se vsem udeležencem 13. čistilne 
akcije iskreno zahvaljujem. Pohvaliti 
je treba tudi najmlajše udeležence, ki 
so se v tako velikem številu pridružili 
temu tradicionalnemu dogodku. Ena-
ka zahvala je namenjena vsem šestim 
glavnim koordinatorjem gasilskih dru-
štev in hkrati tudi vsem članom PGD 
Repnje - Dobruša za odlično izpeljano 
organizacijo zaključka in za dobro po-
gostitev vseh udeležencev. Še enkrat 
hvala vsem udeleženim v akciji. 

V prejšnji številki Kopitarjevega 
glasu ste občani lahko zasledili čla-
nek svetniške skupine Nove Slovenije 
(N.Si), ki enostransko podaja resnico o 
delu občinskega sveta in Občine Vodi-
ce. Resnica članka svetnikov N.Si je del-
no zavajajoča in na kratko vam moram 
zadevo obrazložiti. Glede na dejstvo, 
da odbori, komisije in občinski svet 
delujejo zgledno in v korist občine, 
moram ponovno izraziti obžalovanje, 
da so omenjeni svetniki zavrnili sode-
lovanje v odborih in komisijah oziroma 
da so odločno pogojevali svoje sode-
lovanje le v primeru, da imajo zagoto-
vljene najvišje občinske funkcije. Način 
takega pogajanja prvopodpisanega iz 
svetniške skupine N.Si je za mene kot 
župana nesprejemljiv. Večina svetni-
kov pa meni, da to meji na izsiljevanje. 
Če bi svetniki N.Si sodelovali v odbo-
rih, bi jim bilo bistveno bolj jasno, da 
ima občina resne finančne in likvidno-
stne težave, predvsem zaradi različnih 

napačnih odločitev v preteklih letih, in 
to ni nič novega. 

Seznanjeni bi bili tudi z nedelova-
njem in s težavami čistilne naprave 
v Vodicah, ki je bila zasnovana in zgra-
jena v mandatu g. Kokalja in verjetno 
nikoli ni delovala v skladu s pričakova-
nji. Vgrajena nova tehnologija čistilne 
naprave pa trenutno zagotavlja brez-
hibno delovanje za vse priklope v Vo-
dicah. Argumentirano zavračam tudi 
vse očitke v zvezi z nepreglednim na-
črtovanjem občinskih investicij in nji-
hovih prioritet, ponovno ponavljam, 
da je največja težava občine ta, da tre-
nutno nima zadostnih finančnih virov, 
da bi zadovoljila vse občinske potrebe. 
Če bi svetniki N.Si dobro prebrali po-
ročilo nadzornega odbora, bi lahko 
razbrali, da se poročilo nanaša na delo 
občine in uprave za obdobje zadnjih 
deset let, priporočila pa so podana za 
prihodnost.

Naj se dotaknem tudi vročega Pra-
vilnika o nadomestilu za varstvo 
otrok, ki niso ali zaradi prezasedenosti 
ne bodo vključeni v vrtec. V obrazloži-
tev vsem občanom sporočam, da ob-
čine po zakonu niso dolžne izplačevati 
nobenih subvencij staršem otrok, ki 
otroke varujejo doma. Neodgovorno 
do proračuna in kampanjsko, kot mi 
očita g. Kokalj, je to, da N.Si to zade-
vo vidi kot kaznovanje staršev, to je za 
mene nesprejemljivo in vsem staršem 
sporočam, da se nikomur ne godi no-
bena krivica, le denarja ni za vse pre-
dloge svetnikov, ne glede na to, s kate-
re liste so bili izvoljeni. 

Glede težav in izvajanja glasbene 
šole vsem občanom sporočam, da 
je Občina Vodice postorila vse, da se 
tekoče šolsko leto normalno zaključi. 
Sočasno smo v lanskem letu povabili 
k sodelovanju vse okoliške izvajalce 
glasbenega pouka in skupaj z vod-
stvom osnovne šole zagotovili nemo-
teno delovanje glasbene šole tudi v 
prihodnje. Več informacij boste starši 
pridobili v naslednjih dveh mesecih. 
Največ vprašanj, pritožb in pripomb 
je bilo med usklajevanjem z novim 
izvajalcem ravno od prej imenovanih 
svetnikov, ki so stalno dvomili o naših 
naporih in ugodnih rešitvah tako za 
otroke in starše kot za občinski prora-
čun v prihodnosti.

Prav tako ne morem sprejeti dej-
stva, da avtor članka N.Si primerja 
moj podpis s podpisom g. Kokalja. Moj 
podpis na pogodbi za obnovo osnov-
ne šole je zakonit in je v skladu s pre-
teklimi proračuni, podpis g. Kokalja 
kot takratnega župana pa je v bistvu 
sporen, saj je pred desetimi leti eno-
stavno prekoračil svoja pooblastila in 
podpisal pogodbo, ki je nikoli ne bo 
mogel noben župan izvesti, pa čeprav 
vsi krajani vemo, da je stavba v Utiku 
resno ogrožala varnost otrok in obča-
nov. S tem podpisom je takratni župan 
g. Kokalj Občino Vodice izpostavil viso-
kemu tveganju in žal je bila mediacija 
med postopkom decembra 2011 pre-
kinjena. Vsi mi si želimo le, da se bomo 
s skupnimi močmi pravno ubranili ne-
predvidljive sodbe in posledično zašči-
tili občinski proračun.

Spoštovani, 
pred nami so prijetnejše teme, so 
veseli prazniki, najprej velikonočni, 
malo kasneje pa dan upora proti oku-
patorju in kmalu za tem še praznik 
dela. Če boste praznike praznovali v 
družbi svojih najbližjih, se bo za vsa-
kega našlo nekaj, kar vas bo veselilo ali 
bogatilo. Najpomembnejše sporočilo 
praznikov je za vse nas enako. Druže-
nje, veselje in praznovanje, zato vam 
iz srca želim vesele in doživete veliko-
nočne praznike, imejte se radi in skrbi-
te drug za drugega. 

Aco Šuštar
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Izjemno dolga seja na začetku marca je imela na dnevnem redu sprejemanje mnogih odlokov, po-
membnih za občane ter povezanih predvsem z vodo in gradnjo. Veliko časa je vzelo poročilo nad-
zornega odbora o zemljiščih ob Kocljevi ulici, ki se vleče že dolga leta. Spremembo je doživel tudi 
pravilnik o subvencioniranju varstva otrok.

15. redna seja naših svetnikov

Medtem ko so se svetniki strinjali, da 
zadevo Kocljeva ulica zaradi številnih 
gostov in drugih prisotnih občanov 
prestavijo na začetek, pa z dnevne-
ga reda niso izločili sprejemanja no-
vega pravilnika o subvencioniranju 
varstva otrok. Svetnik Tomaž Gyr-
gyek je namreč menil, da je tisti, ki 
so ga sprejeli lani, dober (tudi sicer 
ga je predlagala svetniška skupina 
Nove Slovenije), a so očitno svetniki 
o njem vendarle želeli razpravljati.

Sprememba odloka
Prvo branje so doživele spremembe 
odloka o gospodarskih javnih služ-
bah zbiranja komunalnih odpadkov 
in prevoza komunalnih odpadkov 
v Občini Vodice. Kot je pojasnil ob-
činski uslužbenec Miran Sirc, je bilo 
treba odlok, ki so ga sprejeli pred le-
tom dni, le prilagoditi novi zakono-
daji. »Občanom je treba zagotoviti 
nove storitve na področju ločenega 
zbiranja odpadkov ob predpostavki, 
da cena za komunalno storitev osta-
ne ista,« je povedal Sirc in dodal, da 
bodo gospodinjstva dobila tudi ru-
meno posodo za plastične odpadke. 
Do začetka l. 2013 bodo uporabniki 
z večjih strnjenih območij dobili tudi 
rjave posode za biološke odpadke. 
Uporaba teh pa v primeru kompo-
stiranja (ki se mu daje prednost) ne 
bo obvezna.  Kot je bilo razumeti, 
naj bi bil režim odvažanja postopo-
ma v večjih frekvencah. Odlok je si-
cer odobril tudi odbor za komunalo, 
pregledal pa ga je tudi pristojni in-
špektorat. K razpravi se je najprej ja-
vila Mojca Ločniškar, ki jo je zanima-
lo, ali imajo sosednje občine izkušnje 
z redkejšim odvažanjem smeti in ali 
se ob tem pričakujejo kakšne težave. 
Nekaterih odpadkov je namreč zelo 
veliko. Predstavnik Snage Igor Petek 
ji je odvrnil, da povsod, kjer so priso-
tni, Snaga načrtuje take spremembe, 
kar je v skladu z evrospko direktivo, 
ki državam članicam nalaga, da v 

nekaj letih za pol zmanjšajo količino 
odpadkov. Treba je doseči 70-odsto-
tno ločevanje zbranih frakcij. 
Peter Podgoršek je želel vedeti, kako 
Snaga rešuje problematiko odpa-
dne folije, ki je imajo kmetje precej. 
Petek mu je pojasnil, da gre v tem 
primeru za odpadke iz dejavnosti, 
za kar so nosilci dejavnosti prven-
stveno dolžni poskrbeti sami, zbirna 
mesta pa so od občine do občine or-
ganizirana različno. Sirc ga je dopol-
nil, da je Občina kljub temu že pred 
leti kmetom pomagala vzpostaviti 
mrežo prevzemnih mest odpadne 
kmetijske folije po celotni občini, a je 
Anton Kosec dodal, da tega kmetje 
očitno ne vedo in naj se jih dodatno 
obvesti. Opomba Braneta Podbor-
ška pa se je navezovala na omejitev 
500 prebivalcev. V odloku je namreč 
zapisano, da se območje ločenega 
zbiranja in prevzemanja bioloških 
odpadkov razširja, a tam, kjer je str-
njeno več kot 500 prebivalcev. To se 
njemu ni zdelo pošteno, saj ni ena-
ko za vse občane. Poudaril je, da so 
pri veljavnem odloku zapisali, da je 
izvajanje storitev za vse uporabnike 
na enakem nivoju. Zdelo bi se mu 
smiselno, da odbor za komunalo to 
še enkrat obravnava.
Maksimilijan Alfirev se je spraševal, 
kako bo videti inšpektorjev kontrol-
ni pregled načina kompostiranja. 
»In če boste odvažali na dva tedna, 
boste odvažali samo črve,« meni Al-
firev, ki je namignil še, da gre pri tem 
lahko za dober posel. Tudi svetnik 
Gyergyek se je strinjal, da bo odva-
žanje bioloških odpadkov zlasti v 
poletnem času nujno potrebno en-
krat tedensko.Namige glede posla 
je predstavnik Snage zanikal, saj naj 
bi bilo zaenkrat zbiranje odpadkov 
še vedno strošek (razen papirja so 
vso ostalo embalažo dolžni naprej 
oddajati brezplačno). Glede kvote 
500 prebivalcev pa je povedal, da 
je tako tudi drugod; Občina Vodice 

se je celo izpogajala, da bo odvoz 
bioloških odpadkov omogočen tudi 
na območjih z nekaj manj prebivalci 
(Repnje/Dobruša, Skaručna/Vojsko). 
Na drugih območjih vpeljava loče-
nega zbiranja ne bi bila smotrna, 
hkrati pa okoljska korist ne bi od-
tehtala okoljske škode, ki nastane 
zaradi transporta,« je pripomnil. Ima 
pa lastno kompostiranje prednost in 
ga spodbujajo. Ob tej debati je bilo 
poudarjeno tudi, da imajo ljudje že 
zdaj možnost, da brezplačno v zbirni 
center pripeljejo biološke odpadke, 
če želijo. Anton Kosec je vprašal, ali 
bi se lahko dogovorili za organizi-
ran odvoz salonitnih plošč, a mu je 
Sirc odvrnil, da je Občina Vodice že 
zdaj ena redkih občin, ki občanom 
povrne stroške, ki jih imajo ob od-
vozu azbestne kritine. In ta ne sodi 
med druge odpadke, ker gre za ne-
varne odpadke. Odlok o spremembi 
omenjenega odloka je bil sprejet v 
prvem branju.

Nadzorni odbor glede zemljišč ob 
Kocljevi ulici
Predsednica nadzornega odbo-
ra (NO) Mateja Gubanec je bila pri 
poročilu glede prodaje zemljišč ob 
Kocljevi ulici ostra in jasna: občinski 
sklepi se niso izvajali oziroma so se 
z zamikom. Kritična je bila do preveč 
nepregledne dokumentacije, ki jo je 
dobivala od občinske uprave. Nje-
no mnenje oziroma mnenje NO je, 
da če se ta sklep o prodaji zemljišč 
uresniči po toliko letih, gre za izje-
mno negospodarno dejanje občine 
in bo oškodovan občinski proračun. 
Gubančeva je bila tudi zgrožena, 
kako je mogoče, da je bila vsebina 
njihovega poročila oziroma nadzo-
ra debata med občani, če naj bi bila 
do objave zaupna. Gre za občutljivo 
temo, ki se vleče že od leta 1999. Na 
občino so od takrat do letos posa-
mezni občani vložili več pobud in 
zahtevkov za ureditev premoženj-
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sko pravnega stanja ob Kocljevi uli-
ci in delu Kamniške ceste. Občinski 
svetniki so problematiko že večkrat 
obravnavali in poskušali doseči 
kompromis. Kot je razvidno iz doku-
mentov, so bile cene za posamezne 
parcele določene po dveh kriterijih: 
po ceni osem evrov tiste parcele, ki 
so bile z razlastitvijo odvzete in so 
obremenjene s služnostjo oziroma 
po njih poteka komunalna in druga 
infrastruktura, ter po 40 evrov tiste 
parcele, ki predstavljajo funkcional-
no zemljišče k obstoječim gradbe-
nim parcelam. Sklep o prodaji ze-
mljišč so svetniki sprejeli leta 2006, a 
problem je nastal, ker se je realiziral 
le za ene stranke, ne pa za vse. Priso-
tni oškodovanec Janez Gubanec je 
kasneje zatrdil, da so vsi dobili svoje, 
le oni ne. In da bo, če se ne bo kmalu 
rešilo, vložil tožbo. Zakaj se sklep ni 
realiziral, ni povsem jasno, eden od 
pojasnil je bila kasnejša parcelizacija. 
Ravno zaradi zapletenosti primera 
se je župan želel posvetovati s sve-
tniki in ne kar podpisati kupoprodaj-
ne pogodbe, za katero recimo NO 
celo meni, da bi bila v nasprotju z 
občinsko gospodarnostjo. Rado Čuk 
iz občinske uprave, ki mu je zadeva 
dobro znana, je podal svoj vidik k tej 
zgodbi in zatrdil, da nikoli ni delal za 
eno ali drugo stran.
Ločniškarjeva je menila, da bi bilo 
treba poleg finančnega vidika po-
gledati tudi to, da je sklep pravza-
prav še v veljavi, saj ga niso prekli-
cali, in bi bilo treba upoštevati, da se 
je za nekatere realiziral, za druge pa 
ne. Tudi svetnik Kosec je bil mnenja, 
da ga je treba v celoti realizirati. Pod-
boršek, ki mu je primer znan tudi kot 
prejšnjemu županu, pa je dodal ne-
kaj ostrih na račun dela NO. In sicer 

v smislu, da je neodgovorno, da NO 
poda negativno mnenje v tej zade-
vi, kot da je bilo od leta 2002 vse na-
robe. »Tega si pa res ne dovolim. V 
tem poročilu je toliko neumnosti,« je 
povedal in dodal, da se NO ni dovolj 
potrudil, saj bi morali podatke iskati 
tudi drugje in se pogovoriti z vsemi 
vpletenimi. »O zadevi so svetniki 
večkrat razpravljali in pismo o na-
meri je moralna obveza občine do 
teh ljudi,« je še dodal. »Več kot to se 
ni dalo narediti. Če ne bi bilo krivic v 
preteklosti, tudi zakon o denaciona-
lizaciji ne bi bil sprejet.« Nazadnje je 
želel videti še zapisnike NO.
Predsednica NO je svetnikom odvr-
nila, da je njihova naloga povezana 
z gospodarnostjo občine in nič dru-
gega. In to nalogo opravljajo. »Glede 
cene po osem evrov pa naj povem, 
da v papirjih te cene ni, je pa cena 
20 evrov,« je pridala in pojasnila, da 
dokumentov, ki bi izkazovali, koliko 
zemlje se je dejansko jemalo in da-
jalo, enostavno ni. Alfirev je prote-
stiral, da se delo NO takole napada, 
saj je njihovo delo, da resnično šči-
tijo občinski proračun. In postavil je 
vprašanje: »Res me zanima, kako je 
delal predsednik NO v času tvojega 
županovanja?« Ločniškarjeva pa je 
vendarle v podporo Podboršku po-
vedala, da ima vsaka beseda svojo 
težo in da če so bile zadeve v zvezi 
s tem v preteklosti napačne, jih je 
treba predati računskemu sodišču. 
Mateja Gubanec je sklenila, da svo-
jega negativnega mnenja, če bodo 
sprejeli in uresničili ta sklep, ne bo 
spreminjala. Debati se je pridružil 
župan, ki je poudaril, da ni res, da 
zadeva ni transparentna. A ugota-
vlja, da sklep, ko so ga sprejeli pred 
leti, pravzaprav ne obstaja več, saj je 

prišlo do parcelizacije. Kosec pa je 
zastavil vprašanje NO, ali bi ob pred-
postavki, da bi prejeli nove podatke, 
morda spremenili mnenje.
Svoje težave je predstavila tudi 
stranka v postopku Marija Kragelj, 
ki je odkrito povedala, da so se za-
našali na pismo o nameri in da zdaj 
že deset let čakajo na ureditev tega 
problema. »Prav bi bilo, da bi tudi 
mi dobili svoje parcele nazaj pod 
takšnimi pogoji kot so jih drugi,« se 
je obrnila na svetnike in dodala, da 
je zdaj prišlo še do dodatnega pro-
blema, ker se po njihovih parcelah 
ozira Uroš Baliž, ki zdaj ponuja 120 
evrov za kvadratni meter parcele. 
Svetniki tako zopet niso sprejeli nič 
oprijemljivega za čakajoče stranke v 
postopku, Mojca Ločniškar pa jih je 
spomnila, da je sklep vendarle izto-
žljiv, saj je bil delno realiziran.

Pitna in odpadna voda
Odlok o oskrbi s pitno vodo na ob-
močju vodiške občine, ki ga je sve-
tnikom predstavil direktor komuna-
le Jure Vrhovnik, napovedal pa že 
lani, je bilo treba prilagoditi držav-
nemu pravilniku. Pri prvem branju 
je Vrhovnik pričakoval dodatne pre-
dloge. Ena od novosti, ki jih prinaša 
odlok, je, da se bo obračunavala pre-
komerna poraba pitne vode. Kmetje 
so iz tega konteksta izvzeti, saj je nji-
hova poraba seveda neprimerljiva z 
enim gospodinjstvom. Po novem se 
bosta obračunavala tudi omrežni-
na in vzdrževalnina, kar pomeni, da 
bo komunala postopoma vse manj 
obremenjevala občinski proračun. 
Sirc je pojasnil, da se cena vode ni 
spremenila že od leta 2000. Svetnik 
Kosec se je strinjal, da je dokument 
primerna podlaga za določitev cene 
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vode, treba je vključiti le nekaj po-
pravkov. Svetnike je zanimala tudi 
novost o kapnici, ki naj bi bila v de-
setem členu odloka izjemoma dovo-
ljena na poselitvenem območju, kjer 
se oskrba s pitno vodo ne zagotavlja 
s storitvami javne službe in je na-
menjena lastni uporabi. Standarde 
za uporabo kapnice bo predpisoval 
tehnični pravilnik o javnem vodo-
vodu. Petra Podgorška, ki ga je za-
nimalo, kako je z monitoringom pri 
kapnici, so seznanili, da je to strošek 
investitorja. Ob predpostavki, da 
bodo predlogi upoštevani, so spre-
jeli odlok v prvem branju.
Pri odloku o odvajanju in čiščenju 
komunalne in padavinske odpadne 
vode, prav tako prvo branje, prinaša 
delitev na meteorne  vode in komu-
nalne vode. »Odlok predpisuje tudi, 
do kdaj se morajo vse pretočne gre-
znice spremeniti v nepretočne na 
območju javne kanalizacije. In sicer 
do leta 2017. Lastniki bodo dolžni 
na tri leta poiskati storitev čiščenja 
greznice pri pooblaščenih izvajal-
cih, kar bodo pridno preverjali tudi 
inšpektorji,« je pojasnil Vrhovnik. 
Občane čaka tudi nov cenik. Alfirevu 
se je zdelo bolj redno čiščenje gre-
znic skoraj utopično, saj storitev ne 
bo poceni. Kanalizacija pa je v občini 
problem, čeprav ima občina namen 
obvestiti, kje kanalizacija bo in kdaj 
ter na katerih delih je ne bo. Kot je 
na koncu ugotovil Peter Podgoršek, 
je čistilna naprava še najugodnejša 
rešitev. Sledilo je sprejetje odloka.

O popravljenem odloku in sub-
vencioniranju varstva otrok
Odlok OPPN Polje, o katerem se je 
že razpravljalo, je tokrat doživel le 
nekaj naknadnih popravkov, s ka-

terimi se je občina želela približati 
investitorjem in jim olajšati gradnjo. 
Kot je pojasnila Tatjana Resman, so 
se namreč pri gradnji naknadno 
pojavile določene dileme. Sprejetje 
sprememb tega odloka bo rodilo 
preglednejši odlok in boljšo podla-
go za pridobivanje gradbenih do-
voljenj. Kosec je opozoril, da ni bilo 
narejene simulacije, s pomočjo kate-
re bi lahko videli, ali hiša tam sploh 
lahko ostoji.  Po njegovem mora biti 
OPPN natančnejši. Predlagali so 15-
dnevno javno razgrnitev in javno 
obravnavo ter slednje sprejeli.
Na tej seji so svetniki spremenili 
tudi pravilnik o subvencioniranju 
varstva otrok, ki je bil sprejet lani 
in je določal dodeljevanje sredstev 
za tiste otroke, ki niso bili v vrtcu in 
so jih varovali doma. Izračun, ki so 
ga naredili na občini, je pokazal, da 
bi slednje na leto bremenilo občin-
ski proračun za 24 tisoč evrov. Kot 
je pojasnil Alfirev, so na odboru za 
družbene dejavnosti pravilnik izpilili 
in je po novem pravilnik sestavljen 
tako, da dodeljuje sredstva tistim 
otrokom iz naše občine, ki jim za-
radi prenatrpanosti ni uspelo priti v 
vrtec. Ločniškarjeva je nato predla-
gala, naj se potem pravilnik v celoti 
ukine. Svetnik Tone Logar pa je bil 
prepričan, da je tako gledanje pre-
ozko in bi morali videti, koliko stane 
varovanje otrok v vrtcu, s čimer se je 
strinjal tudi Gyergyek. Svoj pogled je 
podala tudi ravnateljica vrtca Hedvi-
ka Rosulnik, ki je ponovila, da mest v 
vrtcih ni dovolj. »Ne verjamem, da so 
starši otroke izpisovali, da bi prišli do 
subvencije. A mnogi so v stiski, ker 
so ostali brez mest v vrtcu. Zato je 
prav, da se takim pomaga.« Tak pra-
vilnik sta podprla tudi Kosec in Pod-

goršek ter Podboršek, ki je dodal, da 
vključenost v vrtec narašča.
Kot nadomestna članica NO je bila 
imenovana Maja Drešar iz Vesce. 
Svetniki so sprejeli tudi sklep o ceni 
zemljišč za prodajo in nakup za po-
trebe gradnje gospodarske javne 
infrastrukture. Pri določitvi cen so 
v določeni meri upoštevane infor-
mativne vrednosti Geodetske upra-
ve RS, delno pa je upoštevana tudi 
dosedanja cena. Odločili so se, da 
bo cena za kmetijsko (nezazidljivo) 
zemljišče štiri evre, za zazidljivo pa 
20 evrov. Proti koncu seje so sprejeli 
tudi sklep o potrditvi posamičnega 
programa prodaje Lokarje 13. To je 
občinska nepremičnina, ki jo želi že 
nekaj let odkupiti eden od najemni-
kov, kar so mu zdaj tudi omogočili. 
Sprejeli so še sklep o ukinitvi javnega 
dobra v katastrski občini Bukovica in 
šli na roko lastniku parcele. Zadnja 
je bila na dnevnem redu seznanitev 
z novo koncesionarko za zobozdra-
vstveno  dejavnost − Barbaro Ražen, 
ki je nadomestila Teo Bon Gorički. 
Med predlogi in pobudami svetni-
kov se je oglasil Logar, ki se je čudil 
predlogu Alfireva, da bi odstranili 
vse otočke po občini, saj so se tako 
dolgo trudili za umiritev prometa v 
občini. Sledilo je še Logarjevo  vpra-
šanje, zakaj se je ukinilo članstvo v 
skladu za kulturne dejavnosti, ki je 
društvom v občini prineslo toliko 
koristnega. Alfirev je zatrdil, da se 
bo zadeva uredila. Gyergyek pa je še 
povprašal, kako je z zadevo Černivec 
in posledično s svetniškimi mandati.

Monika Kubelj
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V italijanskem Roccarsu je bil 
nedavno na mladinskem sve-
tovnem prvenstvu alpskih 
smučarjev na sporedu slalom, 
na katerem je nastopilo tudi 
šest Slovencev. Med njimi je 
blestel naš mlad in uspešen 
občan, 19-letni Žan Kranjec, ki 
je dvema odličjema dodal še 
eno.
Na slalomu je zasedel peto me-
sto, skupaj s smukaškim in vele-
slalomskim nastopom pa mu je 
to prineslo še bron v kombinaciji. 
Žan je začel smučati s sedmimi 
leti v SD Domžale, pri desetih 
letih je začel trenirati v SD Novi-
nar Ljubljana, katerega član je še 
danes, trenira pa v sklopu repre-

Evropski parlament je leto 2012 
razglasil za leto aktivnega stara-
nja in medgeneracijske solidarno-
sti. Ob naraščanju števila starejših 
v družbi v našem vrtcu že najmlaj-
še ozaveščamo in z različnimi de-
javnostmi spodbujamo k medge-
neracijskemu sodelovanju. Vrtec 
je prostor, kjer se dnevno sreču-
jejo, si pomagajo in komunicirajo 
različne generacije. Marca smo 
v naše vrtce povabili babice in 
dedke, ki so se igrali in ustvarjali z 
vnukinjami in vnuki. Za aktivnejše 
staranje, zdravo, izpopolnjujoče 
življenje smo v okviru sodelova-
nja za starejše organizirali pre-
davanje. Asis. prim. mag. Dragi-
ca Kosec, dr. med., je govorila o 

Medgeneracijsko sodelovanje
v vrtcu

zdravju oči in odgovarjala na šte-
vilna vprašanja. Za sodelovanje 
se zdravnici, naši občanki, ki se je 
z veseljem odzvala vabilu vrtca, 
iskreno zahvaljujemo. Starejše je 
pozdravil tudi gospod župan in 

tako simbolično poudaril pomen 
medgeneracijskega sodelovanja. 
Največ pa pove obisk in besede 
zahvale. 

Hedvika Rosulnik      

Žan Kranjec
– velik uspeh na belih strminah

zentance za tehnične discipline 
s trenerjem Romanom Rozma-
nom. Dosega neverjetne uspehe 
in resnično ga je težko ujeti tako 
na belih strminah kot doma, zato 

bomo Žana podrobno predstavili 
v naslednji številki Kopitarjevega 
glasu.

Natalija Rus
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Debata o glasbeni šoli Mateja Hu-
bada je bila na seji občinskega 
sveta in tudi med občani že ne-
kaj mesecev zelo aktivna. Šola, ki 
jo je vodil Igor Dajčman, je bila s 
svojim programom v občini priso-
tna dolga leta. A izkazalo se je, da 
je občina za šolo, ki je pravzaprav 
zasebni zavod, na leto odštela 42 
tisoč evrov. Ker gre za precejšnjo 
vsoto, so se pojavile pobude, da 
bi našli finančno bolj sprejemljivo 
rešitev za občinski proračun, ki pa 
ne bi vplivala na kakovost glasbe-
nega izobraževanja otrok in prav 
tako ne na družinske proračune 
staršev. Poleg tega šola Mateja 
Hubada oziroma njen vodja Igor 
Dajčman izpolnjuje vse pogoje, ki 
so potrebni za tovrstno dejavnost. 
Ker nekateri svetniki menijo celo, 
da je bilo tako financiranje proti-
zakonito, so nadzornemu odboru 
predlagali tudi revizijo za nazaj. 
Kaj bo pregled pokazal, bomo še 
poročali. Gotovo pa je, da sta si 
občina in župan Aco Franc Šuštar 
ves čas močno prizadevala rešiti 
problem. Plod teh aktivnosti je 
tudi dogovor med občino, Osnov-
no šolo Vodice in Glasbeno šolo 
Piano Forte iz Trboj o sodelovanju 
v šolskem letu 2012/13 za pouče-
vanje naših učencev in občanov. 
Pomembno je poudariti tudi, da 
se bo tudi v prihodnje poučevalo 
trobila, ki so vitalni inštrumenti za 
dobro delovanje naše godbe, na 
katero so Vodice res lahko pono-
sne. Člane godbe je zaplet glede 
šole nekoliko skrbel, saj so nov, 
svež kader dobivali prav iz glas-
bene šole. Na občini pa so prepri-
čani, da se to z novo šolo v naši 
občini ne bo spremenilo.

Naj na kratko predstavimo šolo, ki 
bo prišla v naš kraj z naslednjim 
šolskim letom. Zasebna  Glas-
bena šola Piano Forte, ki sta jo 
ustanovila Diana in Franci Sekne, 
deluje že 20. leto. Od skromnih 
začetkov, ko so poučevali na OŠ 
Smlednik in v zasebnih hišah, se 
je z leti povečalo število učencev, 
mentorjev  in oddelkov za pouče-
vanje. Danes imajo vpisanih prek 
500 učencev na desetih oddelkih 
v okolici Kranja in v Trbojah, kjer 
stoji tudi njihovo lastno poslopje 
glasbene šole.
Za vse oddelke in razrede imajo 
izdelane učne programe, ki obse-
gajo znanje klasične in zabavne 
glasbe. Prilagajajo se glasbenim 
željam in sposobnostim  učencev. 
Glasbeno izobraževanje za raz-
liko od klasičnih glasbenih šol ni 
omogočeno le mladim, temveč 
je namenjeno vsem starostnim 
skupinam. Glasbena šola vključu-

je učence v  naslednje  oddelke 
in razrede: predšolska  glasbena 
vzgoja (namenjena petletnim 
otrokom), nauk o glasbi, klavir, 
električne klaviature, harmonika, 
kitara, bobni, pihala, trobila in go-
dala.
Cilj glasbene šole pa ni le uče-
nje glasbe. Če otrok od svojega 
rojstva posluša lepo glasbo in se 
uči igrati tudi sam, razvije obču-
tljivost, disciplino in vztrajnost. 
Prepričani smo, da bo nova glas-
bena šola v Vodicah dobrodošla. 
Vse potrebne informacije bodo 
starši prejeli tudi na svetih staršev 
in pred začetkom glasbenega iz-
obraževanja. Na občini pa si želi-
jo, da bi se strasti glede glasbene 
šole pomirile in napačne informa-
cije postavile na svoje mesto.

Monika Kubelj

Reševanje vprašanj o glasbeni šoli
Glasbeno izobraževanje otrok iz naše občine se bo v naslednjem šolskem letu nemoteno nada-
ljevalo. Občina Vodice obvešča, da so k sodelovanju pozvali okoliške glasbene šole, izbrali pa so 
edino možnost, to je sodelovanje s Piano Forte, šolo iz Trboj, ki bo v naslednjem šolskem letu skr-
bela za glasbe željno mladino in nadaljevala ponosno tradicijo vodiške godbe. Glede prostorov v 
OŠ Vodice je že dogovorjeno. O vseh podrobnostih bodo starši obveščeni tudi prek sveta staršev, v 
nadaljevanju pa predstavljamo imenovano šolo, ki jo vodita Franci in Diana Sekne.
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»Sam se bom v svojem poklicu vedno zavzemal in trudil, da bodo stranke 
zadovoljne z našimi izdelki, cvetjem, sadikami in drugimi uslugami, ki jih 
ponujamo. Vse ljubitelje cvetja, rož in urejenih vrtov vabim, da obiščejo našo 
vrtnarijo ali cvetličarno.«

Pomlad ljudi prižene ven kot 
mravljice. Kaj je prvo opravilo, 
ki se ga lahko lotimo glede rož in 
urejanja zeleneče okolice?
Ko se otopli in imamo prve toplejše 
sončne žarke in s tem posledično 
tudi toplejše dneve, smo ljudje res 
kot mravlje, le z eno razliko, in to ve-
liko. Živali ne bodo nikoli prehiteva-
le dogodkov in naravnih zakonitosti, 
ki si v vsakem letnem času sledijo v 
nekem zaporedju. Izjema so le eks-
tremna odstopanja, kot so nenadne 
otoplitve, letos morda zelo nizke 
temperature in podobno. Ko se do-
volj otopli, lahko hitro opazimo prve 
vrtičkarje, kako začnejo obrezovati 
sadno drevje, trte in grmičevje ter 
žagajo in pomlajujejo okrasno drev-
je ter drugo rastje na vrtovih ali v 
parkih, odstranjujejo odmrle, suhe in 
pozeble dele rastlin, grabljajo listje, 
ki ga zaradi slabih vremenskih po-
gojev ali zato, ker listje enostavno še 
ni popadalo z drevja, niso uspeli po-
grabljati jeseni. Nekateri jeseni niso 
uspeli prekopati vrta in ga pognojiti, 
zato pohitijo s tem opravilom, pre-
den jih prehiti slabo vreme. Če smo 
zaščitili nekatere rastline pred hu-
dim mrazom ali pred snegolomom, 
je v marcu zagotovo čas,da zaščite 
odstranimo, če je dovolj toplo, pa 
lahko to storimo že prej. To so prva 
opravila, ki jih moramo postoriti, 
ko nam na pomlad vreme to omo-
goča. Kmalu se bodo opravile prve 
setve zelenjave in cvetlic, potem bo 
treba posaditi potaknjence balkon-
skega cvetja, presaditi rastline, ki jih 
bomo kot matične obdržali in gojili 
naprej, vendar se še ne mudi. Kdaj 
ta opravila postoriti, je odvisno od 
prostora, od temperatur in količine 
sadik, ki jih imamo namen vzgojiti. 
Prav hiteti pa se ne izplača, ker nič 

ne prehitimo niti ne pridobimo, le 
delo je opravljeno, kar pa se veliko-
krat izkaže za ne najboljšo odločitev 
in nam to hitenje nepričakovano 
povzroči kakšno nevšečnost ter do-
datno in nepotrebno delo.
Kaj je najpogostejša napaka, ki jo 
storimo pri obrezovanju sadnega 
drevja?
Če sadnega drevja ne poznamo do-
bro in nismo sami vešči obrezovanja 
sadnega drevja ali trte ali česa dru-
gega, to delo raje prepustimo vr-
tnarju, sosedu, znancu ali nekomu, 
ki to zna. Moja opažanja so, da lju-
dje, ki ne znajo obrezovati sadnega 
drevja, režejo »na pamet« in med 
obrezovanjem uničijo ali izrežejo 
veliko rodnega lesa in nastavkov za 
cvetenje ter si lahko s tem naredi-
jo škodo za več let, še posebno, če 
se to ponavlja vsako leto.
Je pomlad tudi čas, ko zasadimo 

drevo ali okrasno drevje, ali je to 
bolj opravilo za jesen?
Za sajenje sadnega ali okrasne-
ga drevja je priporočljivejša jesen, 
ker bo sadika po vseh šokih, ki jih 
doživi ob izkopu in sajenju jese-
ni na pomlad hitreje zaživela in se 
začela vraščati na svojem novem 
stalnem mestu. Vedeti moramo, da 
je vsako presajanje, tudi obrezova-
nje, šok za rastline.Ta pa je bistveno 
manjši, če sadike dobimo v loncih 
ali kontejnerjih, ker se pri presajanju 
gruda oziroma koreninski sistem ne 
razdira in se korenine ne trgajo. Take 
sadike, ki jih dobimo v loncih, lah-
ko sadimo vse leto.
Ureditev okolice je lahko zah-
tevno delo. Se vi ukvarjate tudi s 
tem? Svetujete?
Na željo stranke park, vrt, okolico 
ali karkoli drugega tudi uredimo 
ali vzdržujemo. Ker pa želijo po-

Tomaž
in njegova ljubezen do rastlin
Tomaž Brank je eden tistih vrtnarjev in cvetličarjev, ki se še bori z megalomansko vrtnarsko in-
dustrijo. Vztraja pri svojem načinu, ljubi tradicijo, pa vendar gre s časom naprej. Če bi držalo, da 
človek sanja o tistem, kar čez dan počne, potem pri Brankovih sanjajo le o barvah rož in mladih 
poganjkih, ki se prebujajo ob prvem pomladnem soncu. Ob tem letnem času, ko se vse prebuja, 
smo ga povprašali za nekaj nasvetov.
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gosto lastniki vrtov, še posebno v 
času recesije, ki jo preživljamo tudi 
sedaj, večino vrtnih opravil glede 
urejanja okolice postoriti sami, se 
velikokrat zgodi, da jim zadostu-
je nekaj nasvetov, namigov, da po-
tem poskušajo po svojih najboljših 
močeh okolico urediti kar sami. Če 
ne gre, pa vskočimo mi. Pred rece-
sijo so se stranke v naši stroki hitro 
odločale za naše usluge glede ure-
janja okolice, danes pa precej več 
časa vložijo v zbiranje informacij, 
kaj in kako, da bi bilo za njihov žep 
ceneje.
Katere rože bi vi kot strokovnjak 
svetovali kot najprimernejše za 
naš okoliš?
Ne glede na res dobro ponudbo in 
zelo pester asortiment, ko pregle-
damo vse pluse in minuse za dolo-
čene rože, še vedno  prisegam na 
rod Pelargonium sp., tu mislim na 
bršljanko in pelargonije. Za prave 
ljubitelje rož, ki si vzamejo čas, pa 
nasvet niti ni potreben, ker običajno 
že sami ugotovijo, katere rože in za-
kaj jih želijo imeti. Nekaterim pa so 
nove sorte poseben izziv.
Prisegate na tradicionalno vzgo-
jo rastlin ali vzgojo s sodobnimi 
pripravki?
Sam prisegam na tradicionalno 
vzgojo, ker se, če se le da, izognem 
kemiji. S sodobnimi pripravki verje-
tno ne bom nikoli  »na ti«. Večkrat, 
še posebno v domačem vrtu, se s 
starši posvečamo tradicionalnim 
»zvarkom«, ki so zdravi in okolju pri-
jazni. Na tradicionalno vzgojo sem 
sprva prisegal zaradi ne najsodob-
nejših osnovnih sredstev, vendar se 
je na dolgi rok  izkazalo, da so tako 
vzgojene rastline obstojnejše in tr-
pežnejše, stranke pa zadovoljnejše. 
Taka vzgoja je dražja, vendar odteh-
ta. 
Bi se strinjali, da je danes preveč 
množične pridelave tudi na po-
dročju vrtnarstva? Z rožami je 
vendarle treba z občutkom ...
Pri nas mislim, da tega ne bi mogli 
trditi. Je pa res, da nekateri vrtnarji 
količinsko pretiravajo z namenom 
dati na trg  svoj pridelek po nižji ceni 
od konkurence, razliko v ceni pa že-
lijo potem izposlovati z večjimi ko-
ličinami. Tega sam ne odobravam, 
ker posledično zelo trpi kakovost. Je 

pa res, da lahko ima kdo občutek, da 
je rož več kot dovolj, saj jih prodaja-
jo povsod, kar pa je za našo stroko 
velik problem, naj si bo to v cvetli-
čarstvu ali vrtnarstvu. Na ta način se 
uničuje poklic cvetličarja in vrtnarja, 
kakovosti pa pri tej prodaji ni. Cvetje 
in rože so v trgovinah že po pravilu 
blago za vabo kupcev, zato kultura 
cvetja pada. To je velika skrb za našo 
stroko, ki bi ji država morala prisluh-
niti in pomagati.
Če prav razumem, bi vi, če bi bilo 
to mogoče, marsikaj spremenili, 
da bi se kultura cvetja dvignila?
Da, vendar smo kot posamezniki 
zelo nemočni. Za naše težave veliko-
krat tam, kjer bi morali imeti posluh, 
tega ni ali pa je, ko je že pozno ozi-
roma prepozno. Najprej bi  naredil 
vse, da bi se kultura cvetja dvignila, 
da bi tudi mladi pogosteje kupo-
vali cvetje, rože ... Če bi bilo v moji 
moči, bi prepovedal prodajo cvetja 
in lončnic na bencinskih servisih, 
poštah, v tehničnih trgovinah in tr-
govinah s prehrano ter še kje. Trdim, 
da so ti artikli v teh poslovalnicah 
slabo in nestrokovno oskrbovani in 
imajo nalogo le po nekonkurenčnih, 
zelo nizkih cenah privabiti kupca. Te 
poslovalnice po mojem mnenju žal 
delujejo po principu vse imam, vse 
znam. To pa dobesedno uničuje po-
klic cvetličarja in vrtnarja. Podobno 
je v nekaterih drugih strokah. Posle-
dice so, da domač vrtnar propada, 
prihaja pa poceni in slaba uvože-
na roba. Zapirajo se cvetličarne in 
manjše vrtnarije. Po vsej Evropi in to 
ni hec!
Kaj pa tekma z recesijo in konku-
renco? Je naporna?
Če ljudje nimajo denarja, kupujejo 
le tisto, kar potrebujejo za normalno 
preživetje. Vemo, da cvetje in rože 
to niso. Tako, da je v teh časih težko. 
Prodaja je slabša. Midva z ženo sva 
se odločila, da prodajamo artikle, 
ki jih ne vidiš v vsakem trgovskem 
centru ali trgovini. Gledava, da so ti 
kakovostni, drugačni, posebni. Po-
skušava biti odprta, prijazna, ustre-
žljiva, dostopna, vedno pripravljena 
prisluhniti stranki, skratka za naju 
so vse stranke zelo pomembne in 
se zanje kar najbolj potrudiva. Gle-
de cvetja, lončnic pa je tako, da na 
lastni vrtnariji vzgojimo večino bal-

konskega cvetja, enoletnice za gre-
dice in grobove, mačehe, ciklame, 
mini ciklame, nekaj božičnih zvezd, 
trobentice, tudi sadike zelenjave ter 
vedno več rezanega cvetja, od kri-
zantem, vrtnic, cinij, aster, sončnic, 
static, raznih trav, liatrisa, različnih 
dalij, zajčkov in seveda novejših sort, 
ki ne zrastejo na vsakem vrtičku.
Koliko časa  imate cvetličarno in 
vrtnarijo in kje?
Cvetličarno imamo v Ljubljani na Tr-
žaški cesti že deset let, vrtnarija pa 
je v Vodicah, že dolgo. Stranke ve-
činoma vedo, kje smo. Ni nas težko 
najti, če vsaj malo poznaš Vodice. 
Tisti, ki pa radi raziskujejo po spletu, 
nas najdejo na naslovu  www.vrtnar-
stvo-cvetlicarstvo.si. Na naši spletni 
strani sta zemljevida oziroma karti 
za cvetličarno in za vrtnarijo ter vsa 
naša ponudba.
Imate kakšne posebne načrte za 
prihodnost?
V treh letih končati adaptacijo cvetli-
čarne, posodobiti osnovna sredstva 
na vrtnariji in jo še dodatno urediti, 
pridobiti še večje zaupanje domačih 
strank ter uspešno kljubovati recesi-
ji. Seveda pa si najbolj želim, da bi 
nama z ženo zdravje še služilo, ena-
ko staršem, ki sta nama res v veliko 
pomoč. Tudi otroci nama pridno 
sledijo. Vsem strankam se zahvalju-
jem za zaupanje in upam, da bomo 
še naprej dobivali priložnosti, da se 
dokažemo, da smo vredni njihove-
ga zaupanja.

Monika Kubelj
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Tako kot so zvončki in troben-
tice spomladanske stalnice, so 
tudi udarne jame na naših ce-
stah del tega večnega rituala. 
Občutek imam, da je lukenj vsa-
ko leto več, zvončkov in troben-
tic pa vsako leto manj. Glede na 
stanje, ki ga izkazujejo občinske 
in državne blagajne, po drugi 
strani pa naš odnos do narave, 
se razmere ne bodo kmalu iz-
boljšale. Če se sploh bodo … 

Da so na cestah vsako leto znova 
udarne jame, poskrbi zima s sne-
gom in zmrzaljo, cestarji s preko-
merno uporabo soli, najbolj pa k 
temu stanju prispeva slaba sana-
cija cest po zimski sezoni. Tu pa se 
začaran krog sklene, saj je vse spet 
odvisno od občinske in državne 
blagajne. Kako država gleda na ce-
ste, ki so bolj odmaknjene od me-
sta, je že stara zgodba. Pri ignoran-
ci pa pomaga tudi to, da se po teh 
cestah ne vozijo visoki državni ura-
dniki, ki so pristojni za to območje. 
Usoda občinskih cest je v nadalje-
vanju odvisna od prioritete, ki jim 
jo daje občinska blagajna. Občin-
ska blagajna pa je spet v veliki meri 

(Ne)naključni opazovalec

UDARNE LUKNJE
odvisna od dotacije države. No, pa 
smo spet na začetku zgodbe.
Da ne bo pomote, to je le mnenje 
običajnega občana, ki je uporabnik 
teh poti. Mislim pa, da to mnenje 
z mano deli večina občanov, ki jim 
niso znani tokovi denarja, namenje-
ni za to problematiko.
Kako lahko mi pripomoremo k ta-
kemu stanju na cestah? Načeloma 
nikakor, lahko pa posredno malo 
pripomoremo, da bo udarnih lu-
kenj morda le manj. Ampak kako?
Za začetek lahko krajše in srednje 
dolge poti opravimo s kolesom ali 
peš. Za tiste, ki vam nista všeč ne 
prva ne druga možnost, lahko po-
vem, da obstajajo lični in prikladni 
električni skuterji. Pri tej ceni goriv, 
ko gre trend cen samo še navzgor, 
bo res treba razmišljati o bolj smo-
trni uporabi motornih vozil. Večino-
ma je videti v posameznem vozilu 
le enega človeka, včasih morda dva, 
trije so prava redkost.
Ena od rešitev je javni potniški pro-
met, ki ga sicer imamo, toda … Ja, 
res je, zakaj bi se vozili z avtobu-
som, čakali na postajah že tako red-
ke avtobuse, ko pa se lahko usede-

mo v avto in se odpeljemo kamor 
koli takrat, ko si to želimo. Čeprav 
nas večinoma čaka mučno iskanje 
parkirnega prostora. Pa še takrat, 
ko ga najdemo, nismo povsem po-
mirjeni, za naš nemir poskrbi obili-
ca redarjev, saj vse skupaj ni prav 
poceni, če nas najdejo brez parkir-
nega listka.
Kaj pa mestni promet v Vodicah? 
Ja, fino, mesto je blizu, avtobusi 
pogosteje vozijo, cenovno pa je 
vse bolj sprejemljivo. Nekaj časa se 
je sicer šušljalo, da mestni promet 
bo, sedaj pa so govorice potihnile, 
ampak želja po mestnih avtobusih 
pri ljudeh še kar tli. Pristojni, povej-
te, ali bo kaj?
Kaj pa na našo vzdržnost pri mo-
tornih vozilih poreče narava? Mo-
goče v prvem trenutku še nič, kajti 
tako kot smo jo obremenili v za-
dnjem stoletju, bo k sebi prihajala 
še najmanj toliko časa, kot je bila 
obremenjena.
 Ali se kdaj vprašate, kakšno zapu-
ščino narave zapuščamo zanam-
cem? Vsaj tisti, ki znosite v naravo 
vse, česar ne marate imeti doma. 
Narava pa mora vse to pogoltniti 
in s tem živeti! Če bomo za čisto 
naravo poskrbeli tako, da bomo 
manj uporabljali motorna prevo-
zna sredstva, se bo morda količina 
udarnih jam zmanjšala, narava bo 
bolj svobodno zadihala, zanamci 
pa nas ne bodo preklinjali, kakšni 
brezvestneži smo živeli pred njimi. 
Hkrati pa nam bodo hvaležni tudi 
zvončki in trobentice.

Cveto Vrbovšek

Sobota zjutraj ob 7.05. Vsega tega pa 
ti učenci le niso pobrali, čeprav jih je 

tod mimo vodila trasa čiščenja …
Že v petek so ostanke brezvestnežev 

pobirali učenci podružnične šole Utik.

Upajmo, da bodo ti otroci, ki so se v 
petek izkazali, boljši kot njihovi starejši 

vrstniki, ki so v soboto zjutraj pred 
šolskimi vrati podružnične šole Utik 
pustili svoj pečat »pristašev čistega 

okolja«.



13

O
sr

ed
nj

i č
la

ne
k

Či
st

iln
a 

ak
ci

ja

Župan je poskrbel za otroke, saj jih je na pot opremil s sladkarijami, za vse pa je 
dobavil odsevne jopiče in spominske majice občine Vodice.

V lep, zelo sončen dan smo se zbudili v soboto, ko se je obetala vseslovenska akcija Očistimo Slove-
nijo, za lepši svet. Zbralo se nas je prek 372 in vsak je nekaj prispeval k bolj čisti soboti. V petek pa 
je čistilo tudi že več kot 600 otrok. Pa je to najdlje, do koder seže zavest generacije, ki je ena tistih, 
ki je ta planet najbolj zaznamovala v okoljskem smislu?

Vodice so bile očiščene že 13. zapored

Očistimo Vodice, za lepši svet

Stojan Smerkolj, ki je na občini 
odgovoren za področje komuna-
le, je ocenil, da je Vodice »na dan 
Č«, kot so ga poimenovali organi-
zatorji, čistilo precej več ljudi, kot 
so jih evidentirali. »Letos je bilo 
tudi veliko otrok, ki bodo kmalu, 
če bo sreča na strani odgovornih, 
odraslim dajali zgled o tem, kako 
prav ravnati v odnosu do okolja,« 
je povedal in dodal: »Akcija v naši 
občini poteka že 13. leto zapored 
in vedno je bila dobro obiskana.«

Zanimalo nas je, ali je opaziti raz-
liko med čistilno akcijo, ko ta po-
teka vzporedno z vseslovensko in 
ko slednje ni. »Razlika je morda v 
promociji akcije, promociji čišče-
nja. Sicer pa razlike ni čutiti. Šte-
vilke udeležencev se vedno vrtijo 
nekje nad 300 in organizacijsko 
ne izumljamo tople vode, ker akci-
ja pri nas deluje, ljudje so je vajeni 
in očitno je obrodila tudi sadove.« 
S sogovornikom se strinjajo mno-

gi, saj ga ni bilo, ki ne bi opazil, 
da so bile Vodice letos izjemno 
čiste. Smeti skoraj ni bilo. »Smeti 
smo morali dobesedno iskati,« se 
je slišalo s klopi ob zaključku, ko 

smo si pred Gasilskim domom Re-
pnje - Dobruša ob odličnem go-
lažu odpočili, izmenjali mnenja in 
vtise.

Da je občina tako čista, pa ni le 
plod vsakoletnih čistilnih akcij, 
temveč odločitev občine, ki si 
prizadeva za zdravo okolje. »Že 
osem ali deset let nazaj je občina 
temeljito sanirala in počistila divja 
odlagališča, gozdove ... in od tedaj 
je stanje več ali manj konstantno. 
Čisto. Morda tudi zato letos nismo 
odkrili nobenega divjega odlaga-
lišča,« pove Smerkolj.

Župan občine Aco Franc Šuštar, 
ki se je letos udeležil sestanka 
občinskega koordinatorja vseslo-
venske akcije, društva Planet Ze-
mlja, z drugimi vodiškimi društvi, 
ki so igrala ključno vlogo pri akciji, Tudi vojska je pomagala.
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je pokazal iskren čut odgovorno-
sti in na njegovo pobudo je akcija 
letos potekala še bolj usklajeno 
kot pretekla leta. »Običajno gre-
do ljudje po poteh, ki jih poznajo. 
Zato se je v preteklosti dogajalo, 
da nekatere poti niso bile očišče-
ne. Pripravili smo zemljevide ob-
močij in jih razdelili med društva, 
ki so nato koordinirala skupine,« 
pove župan in poudari, da se ak-
cija 24. marca 2012 ne bo končala. 
»Vodiški zbirni center, ki odpira 
svoja vrata le ob sobotah, je po-
kazal, da je potreben, saj ljudje 

pridno polnijo tamkajšnje zaboj-
nike. Zdaj iščemo možnosti, da bi 
center odprl svoja vrata tudi med 
tednom, saj ob sobotah ljudje 
radi kam odpotujemo.« In prav 
zbirni center je v letošnji akciji pri-
pomogel, da se je nabralo precej 
manj odpadkov, saj so jih ljudje že 
pred akcijo sortirali v zabojnike. 
Zato je odločitev o podaljšanem 
delovnem času tega centra dobra 
in koristna.

Letošnja akcija pa je prinesla no-
vost tudi za Vodice, saj so se ude-

ležencem pridružili vojaki. Deset 
mladeničev v uniformah se je 
zjutraj pripeljalo na zbirno mesto, 
da bi prevzeli navodila, vreče in 
rokavice pa so že imeli za pasovi. 
Akcija jim je poživela vsakdan in 
dela so se dobesedno veselili. Da 
pa ne bomo delali krivice mladim 
in najmlajšim, povejmo, da je dan 
pred soboto okolice šole in vrtcev 
čistilo preko 500 vodiških otrok. 
Če ste se kdaj sprehodili po teh 
poteh, ste najbrž opazili, da so 
skrbno čiste, a tudi v notranjosti 
se kaže čut vodstva in zaposlenih 
za odgovorno ravnanje z okoljem. 
Na stenah reciklirani izdelki otrok, 
pozivi k pravilnemu ravnanju z od-
padki, barvni smetnjaki za ločeno 
zbiranje odpadkov, ki jih prepo-
znavamo tudi na naših ekoloških 
otokih ... In prav slednjih je v Vo-
dicah toliko, da vsaka nepravilno 
odvržena smet kar zbode v oči.

V Vodicah živi lepo število širši jav-
nosti znanih Slovenk in Slovencev, 
a to soboto smo z vrečko v roki 
srečali le redke. Dva, če smo na-
tančni, a dopuščamo možnost, da 
koga nismo opazili. Eden teh, ki je 
iskal smeti po Repnjah, je Zvezdan 
Martič, ki se je letošnje akcije ude-
ležil z družino. »To za nas ni prvič 
in za čisto okolje dnevno skrbimo 
tako doma kot tudi na vseh spre-
hodih po okolici. Zaboli, ko vidiš 
pločevinko na tleh, saj je težko 
razumeti, kakšen človek lahko to 
naredi. Bomo morali res povsod 
postaviti table z napisi, naj tega 
ne počnejo?« Sicer pa se pri Mar-
tičevih ogrevajo z drvmi, kompo-
stirajo, zemljo hranijo z naravnimi 
gnojili, skratka ne onesnažujejo in 
ločeno zbirajo. »Imejte se dobro, 
a ne smetite našega planeta!« 
sporoča Zvezdan in s pogledom 
poboža svojo trimesečno hčerki-
co, najmlajšo udeleženko akcije.
Dejstvo, da je to planet, ki smo si 
ga izposodili od naših otrok, nas 
starše lahko resno skrbi. Vtis, ki ga 
je velika množica udeležencev pu-
stila ob koncu akcije, je lahko vtis 

Zvezdan Martič z družino

Veliko pove dejstvo, da v Vodicah ni divjih odlagališč, poleg tega smo letos našli 
le dve zapuščeni vozili.
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upanja, da kakovost bivanja naših 
zanamcev ne bo tako slaba, kot 
pravijo napovedi. A kaj, ko se lju-
dje očitno še vedno ne zavedamo, 
da dejanja slehernega od nas šte-
jejo. Zato bode v uho, ko slišimo: 
»Kaj bom čistil, ko bo pa jutri spet 
vse nasmeteno!« Namen čistilnih 
akcij ni enodnevno družbeno 
koristno druženje, temveč ozave-
ščanje o tem, da vsi prispevamo k 
vsemu. K temu, da je voda iz naših 
pip pitna, da na vrtu srečamo si-
ničko, se lahko varno sprehajamo 
po gozdu in še bi lahko naštevali. 
Pa naj končam s predlogom: če je 
le mogoče, pojdite na sprehod z 
vrečko. Zametke divjih odlagališč 
pa nemudoma prijavite.

Irena Mraz, predsednica društva 
Planet Zemlja in občinska koordi-
natorica akcije Očistimo Slovenijo 

2012

Foto: 
Irena Mraz,
Rok Štupar, 

Cveto Vrbovšek

Otroci so našli tudi roko od robota

Območje ob cestah je še posebej občutljivo.

V akciji je sodelovalo več kot 370 občanov.



16
O

bč
in

sk
a 

up
ra

va
 p

or
oč

a
Zb

ir
ni

 ce
nt

er

Miran SircZb
ir

ni
 c

en
te

r 
V

od
ic

e 
v 

p
ol

et
ne

m
 

ob
d

ob
ju

 o
d

p
rt

 t
ud

i 
ob

 s
re

d
a

h

Maja, junija, julija, avgusta in 
septembra bo zbirni center na-
šim občanom na voljo tudi ob 
sredah med 17. in 19. uro.

Zbirni center Vodice, ki smo ga 
odprli junija 2008, več kot opra-
vičuje svoj obstoj. Lahko rečemo, 
da ste ga občani vzeli za svojega.

Skupaj s koncesionarjem ljubljan-
sko Snago si prizadevamo za ši-
ritev storitev na zbirnem centru. 
Prostorsko in tehnično smo sicer 
omejeni, tako da določenih frakcij 
v Vodicah ne moremo prevzema-
ti (naši občani jih lahko oddajajo 
na Zbirnem centru Barje), vendar 
z zadovoljstvom ugotavljamo, da 
je seznam odpadkov, ki se ločeno 
zbirajo na našem zbirnem centru, 
že zelo zajeten: 
1. kosovni odpadki: kopalniška 
oprema, preproge, oblazinjeno 
pohištvo in vzmetnice, svetila, 
senčila in podobno;
2. pohištveni les: omare, stoli, 
gradbeni elementi, parket, iverne 
plošče in podobno;
3. električna in elektronska opre-
ma: monitorji, TV-aparati, ekrani, 
radijski sprejemniki, računalniki, 
telefoni, bela tehnika in podob-
no;
4. kovina in kovinska embalaža: 
masivne kovine, radiatorji, jekleni 
profili, kopalne kadi, sodi, ročke, 

kantice, konzerve, pločevinke pi-
jač in podobno;
5. zeleni odrez: grmičevje in ve-
jevje, ostanki košenj, listje, rože in 
podobno;
6. biološki odpadki: organski ku-
hinjski odpadki, povrtnine, sadje 
in podobno;
7. kartonska embalaža;
8. ravno okensko steklo (pri tem 
velja opozoriti, da v ta zabojnik 
ne sodijo avtomobilsko steklo, 
porcelan in keramika; teh odpad-
kov na Zbirnem centru Vodice ne 
bodo sprejeli);
9. plastična embalaža: trda pla-
stika, zabojčki ali »gajbice«, pla-
stenke, ročke, folija (razen kmetij-
ska) …;
10. rabljena oblačila in obutev;
11. eko otok za ločeno zbiranje 
nekaterih drugih frakcij: (modra 
posoda: papir in karton, zelena 
posoda: steklo (vendar ne oken-
sko), rumena posoda: plastenke 
in pločevinke);
12. zabojnik za odlaganje odslu-
ženih CD-jev in DVD-jev.

Kot opažamo, občani zbirni cen-
ter uporabljate čedalje bolj. V 
letu 2008 smo imeli (v pol leta) 
410 obiskov, leta 2009 že 949, leta 
2010 pa 1.218. Lani je bilo upo-
rabnikov teh storitev že 1.581. 
Povečan obisk opažamo zlasti v 
poletnem obdobju. Dnevi so dalj-

ši, naše dejavnosti na vrtovih in 
zelenicah pa botrujejo predvsem 
večji količini bioloških odpadkov 
in zelenemu odrezu. Letos tako 
vpeljujemo novost − zbirni cen-
ter bo maja, junija, julija, avgusta 
in septembra poleg sobote odprt 
tudi vsako delovno sredo med 17. 
in 19. uro. Verjamemo, da bomo 
s tem marsikomu omogočili tudi 
lažje načrtovanje sobotnih izle-
tov.

Navedimo še nekaj dejstev, na 
katera smo morda že malce po-
zabili:
Zbirni center je namenjen ločene-
mu zbiranju odpadkov, ki nastaja-
jo v gospodinjstvih naše občine. 
Za odvoz odpadkov, ki nastaja-
jo v gospodarskih dejavnostih 
(proizvodnja, obrt, kmetijstvo) je 
dolžan nosilec dejavnosti skleniti 
pogodbo z ustreznim pooblašče-
nim zbiralcem in predelovalcem 
odpadkov. Oddaja odpadkov iz 
gospodinjstev je do dveh kubič-
na metra brezplačna (velikost 
običajne avtomobilske prikolice). 
Občan, ki dostavi odpadke, je 
upravniku zbirnega centra dolžan 
pokazati potrdilo o plačani zadnji 
položnici za storitve zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov.

Pa uspešno ločeno zbiranje od-
padkov še naprej!

Miran Sirc
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ZBIRANJE KOSOVNIH ODPADKOV 
NA PREVZEMNIH MESTIH

Za spremembe pri odvozu kosovnih odpadkov 

Pri prevzemu kosovnih odpadkov mora 
biti njihov lastnik dosegljiv  po 

UPORABNE KOSOVNE PREDMETE 
LAHKO ODDATE TUDI PREK SPLETNEGA 

____________________________________

____________________________________

  ____________________________________

____________________________________

____________________________________

____________________________________

____________________________________

Povšetova ulica 6
1000 Ljubljana

KOSOVNI ODPADKI



Informacije 
o pravilnem ravnanju

ALI ŠE SMETITE
ali na spletni strani 

Med gospodinjske
kosovne odpadke
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Domači pevci-srčni in zadovoljni

Občinstvo je v dvorano vabil zvok, 
ki ga je iz svoje umetelne lajne pri-
vabljal Vinko Novak iz Bukovice. 
Začetek je bil medgeneracijski, bi 
lahko rekli, saj so uvodoma otroci 
iz podružnične šole Utik skupaj s 
pevci DU Bukovica-Šinkov Turn 
zapeli Šifrerjevo pesem Za prija-
telje. Za stvari, ki so nam blizu, si 
je enostavno treba vzeti čas. Tako 
kot so si ga vzeli na tisti mrzli fe-
bruarski dan okoliški upokojenci 
ter se razveselili mladosti in vese-
lja, ki so ga na oder prinesli otroci 
pod mentorstvom Urše Merčon. 
Zadnja vselej priskoči na pomoč, 
saj ve, da otroci radi pokažejo, kaj 
so se naučili. Nato je dvorana kar 
poskakovala od veselih viž muzi-
kantov folklorne skupine iz Cer-
kelj in Komende. V gosteh smo 
imeli tudi mešani pevski zbor DU 
Komenda pod vodstvom umetni-
škega vodje Ignaca Gorjanca. Pod 
njegovim vodstvom je zbor pred 
tremi meseci praznoval deset let 
delovanja. Slišali smo lahko kako-
vostno zborovsko petje, nato pa 
se nasmejali članom DU Cerklje in 
njihovemu skeču Sosedje. Ljubite-
lji folklore so zatem uživali v sva-
tovskih plesih in plesu s petjem, ki 
ga je uprizorila folklorna skupina 
pod vodstvom Mojce Meršol. 
Naša občanka Malči Leskovec je 

Upokojenci se imajo fletno
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Prireditev, ki zdaj že sedmo 
leto razveseljuje starejše in ti-
ste malo mlajše, je vselej dobro 
obiskana. Skupaj se imamo fle-
tno je nastal pod okriljem Dru-
štev upokojencev iz Cerkelj, 
Komende in Bukovice-Šinko-
vega Turna. Dvorana v Utiku je 
bila kljub ostri zimi, ki je takrat 
grizla okoli voglov v naših kra-
jih, povsem polna že pol ure 
pred začetkom. Upokojencev 
ena taka zima že ne bo ugnala.

Kakšna spretnost!

Skeč Sosedje je bil nadvse zabaven.
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SKRBIMO ZA VARNO OKOLJE – IZRABLJENE PNEVMATIKE NE ODVRZITE KJERKOLI

zrecitirala pesem avtorice iz sosednje občine Marije 
Koželj. Lep primer medsebojnega sodelovanja, tako 
kot bratsko-sestrski nastop Lovra iz Cerkelj in Cilke iz 
Utika. Vsakič, ko je na oder prišla bolj živahna pred-
stavitev, so najmlajši v dvorani zaplesali, starejši pa 
ploskali v ritmu. Svojstven je bil tudi naš Ribnčan, 
ki ga je na odru predstavil Cveto Vrbovšek, ki se je 
odlično izkazal v svojih mešetarjenjih. Dolga, napor-
na in izjemna je bila interpretacija Nebeške procesi-
je, ki jo je na odru občinstvu predstavila Iva Ogorevc 

Medgeneracijsko sodelovanje

Oglas_RODEX_210x148.indd   1 3/8/12   1:57:07 PM

 
 

Vinarstvo Kobal 

in zdravo 2012. 

a a vina! 

 
 

TERAN, SIVI PINOT 
MALVAZIJA, CHARDONNAY 

  

 

 
 

 

iz Komende. In ko so domači pevci zapeli Zakrivlje-
no palico v roki, ga ni bilo v dvorani, ki se petju ne 
bi pridružil.

Monika Kubelj
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Društvo Planet Zemlja
se je predstavilo Srbiji
V času drugega mednarodnega sejma Eco Expo, ki ga je društvo Zelena Eko planeta iz Srbije letos 
prvič organiziralo v taki obliki in je v Beogradu potekal 1. in 2. marca 2012, je na povabilo organi-
zatorjev svoje aktivnosti predstavilo tudi slovensko društvo Planet Zemlja iz Vodic.

Gre za najprestižnejši dogodek na 
temo ekologije v jugovzhodnem 
delu Evrope, ki je na enem mestu 
združil največja globalna, regio-
nalna in srbska podjetja ter orga-
nizacije, pa tudi vodilne svetovne 
in srbske strokovnjake s področja 
ekologije in varovanja narave. 
Sejem Eco Expo je potekal pod 
sloganom Če vsak od nas naredi 
malo, bomo skupaj naredili veli-
ko, cilj dogodka pa je bila promo-
cija ekološke zavesti. Predstavniki 
društva Planet Zemlja so aktivno 
sodelovali tudi na konferenci, ki 
je potekala ob robu sejma, kjer 
so visoki predstavniki Svetovne 
banke, Federacije BiH, Republike 
Srbske in Srbije predstavili stanje 
na področju varstva okolja.

V Srbiji se za varovanje okolja in 
sorodne vsebine vlaga prek 19 
milijard in pol dinarjev na leto. »Ta 
stopnja investicije bo iz leta v leto 
večja, saj je Srbija na poti prilaga-
janja zakonodaje evropski in bo 
po izračunih za ta proces porabi-
la prek 10 milijard in pol evrov,« 
je na svečanem odprtju povedal 
srbski minister za varstvo okolja 
Oliver Dulić. Na sejmu je sodelo-
valo prek 40 predstavništev iz dr-
žav nekdanje Jugoslavije, Sloveni-
ja pa je odličen vtis pustila tudi s 
pomočjo župana občine Vodice, 
ki je društvu doniral najboljše 
preste na svetu.

Irena Mraz
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Delovni čas
Vsak delovnik    
8.00 - 12.00  13.00 - 18.00

v soboto
8.00 - 13.00

e-pošta: info@pvt.si

•	 Prodaja	pnevmatik	za	vsa		
 vozila
•	 Vulkanizerske	storitve
•	 Avto	servisne	storitve
•	 Filtri,	olja,	svečke,	avto		
 kozmetika
•	 Avto	optika,	avto	
diagnostika
•	 Polnjenje	klimatskih	naprav
•	 Dodatna	oprema	in		
 pripomočki

Kamniška 65, VODICE

Na prodajnih policah najdete opremo 
ter pripomočke kakovostnih znamk!
Brisalci  BOSCH
Filtri  MANN
Svečke  NGK
izdelki  WUERTH
avto kozmetika-čistilo za mušice, avto 
šampon, vileda krpa…

AKCIJA LETNIH 
PNEVMATIK, 

SE NADALJUJE

NA ZALOGI
GOODYEAR

FULDA
 SAVA

DO -10% + 2%
NA GOTOVINO

O GOODYEAR IPHONE AKCIJI SE 
LAHKO POZANIMATE NA NAŠEM 

PRODAJNEM MESTU
ALI NA INTERNETNI STARNI 

www.goodyear.eu/si_si/

VSE OSTALE ZNAMKE PO NAROČILU 

POPUST DO -40%

Ne odvrzite starih akumulatorjev 
kjer koli, prinesite jih k nam   ter 
poskrbeli boste za lepše okolje!!! Po
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Naš veleslalom je že od leta 1985 
spominski, zato se ob povratku s 
Krvavca vedno ustavimo tudi na 
Janezovem grobu in položimo 
priložnostni venec. To po tradi-
ciji naredita vsakoletna najhitrej-
ša tekmovalka in tekmovalec in 
tokrat sta bila to Maja Kimovec 
ter Rok Vrhovnik. Potem smo se 
odpravili na Strahovico, kjer smo 
razglasili rezultate, podelili meda-
lje in pokale najhitrejšim, spon-
zorji pa so nas razveselili še z na-
gradami. Letos so nam pri izvedbi 
tekmovanja pomagali Brane in 
Marjan Kimovec − Polje, Vinko 
Zupan − Selo, trgovine Bergant – 
Vodice, Čebelarstvo Gosar – Selo, 
Pro Emba − Vodice, Orodjarstvo 
Rok Vrhovnik in Žito Ljubljana. 
Smučarsko sezono večinoma 
končujemo, smuči bomo postavi-

Jubilejni 25. memorial
Janeza Seršena pod streho
Nekoliko smo že pozabili, kako je tekmovati na našem tradicionalnem veleslalomu v mesecu mar-
cu. Vzrok tako poznemu letošnjemu druženju sta bila predvsem mraz in veter, ki sta prestavila naš 
običajni februarski termin na marec. Izplačalo se je, saj smo preživeli prijeten dan. Tokrat nas je 
tekmovalo kar 48. 

li v kot in jih zamenjali z drugimi 
rekviziti. Rezultate in fotografije z 
letošnjega tekmovanja pa si lah-
ko ogledate na društveni spletni 
strani.
Ob koncu sezone se po nava-
di ozremo na dogodke pretekle 
zime. Program je bil obširen, sko-
raj v celoti smo ga tudi izvedli. 
Začeli smo smučarski sejem v 
Vodicah, kjer sta obisk in ponud-
ba pokazala, da je takšen sejem 
doma potreben in se je po nekaj 
zaporednih izvedbah že dobro 
prijel. Za smučarske učitelje smo 
izvedli predsezonski seminar, za 
člane pa tradicionalno zimovanje 
v Planici. V božično–novoletnem 
času smo imeli za smučarski tečaj 
doma premalo snega, zato smo 
ga že tretjič zapored nadomestili 
s prevoznim v Kranjski Gori. Štiri 
vrste alpskih smučarjev in vrsta 
deskarjev so ob koncu leta pri-

dno nabirali smučarsko znanje. 
Tokrat nas je bilo prvič za poln 
avtobus, podobno udeležbo pa 
pričakujemo tudi v naslednji zimi. 
Na kulturni praznik smo uspešno 
tekmovali na občinskem velesla-
lomu, v začetku marca zimovali 
na Rogli, sezono pa smo končali z 
opisanim memorialom.
Za naslednjo sezono so načrti 
podobni letošnjim: sejem, semi-
nar, smučarski tečaji, zimovanja in 
tekmovanja. Program aktivnosti 
je objavljeni na naši spletni strani: 
www.strahovica.si. Upamo, da bo 
naslednja zima vredna svojega 
imena tudi po padavinah, ne le 
po mrazu, tako kot letos. Temu 
primerna bo tudi realizacija zasta-
vljenega programa.

Smučarsko društvo Strahovica,
Jure Marenče

Tekmovali so tudi najmlajši.

Najhitrejša na letošnjem tekmovanju.
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Letošnji zlatoporočenci, župan in predsednik DU Vodice.

Občni zbor
društva upokojencev Vodice
Šestnajstega marca se je občnega zbora Društva upokojencev Vodice udeležilo 219 članov društva, 
župan Občine Vodice Aco Franc Šuštar, predsednica ZDUS  dr. Mateja Kožuh Novak in deset gostov 
sosednjih društev in društev Občine Vodice, Osnovne šole ter Vrtca Škratek Svit. Z zanimanjem so 
prisluhnili poročilu in načrtom za leto 2012, ki ga je pripravil upravni odbor.

Iz poročila predsednika društva 
Janeza Podgorška je bilo razvi-
dno, da društvo dela zelo uspe-
šno. Predsednik je poudaril uspe-
šno sodelovanje z Občino Vodice, 
dobro medgeneracijsko sodelo-
vanje se je razvilo s šolo in vrtcem 
in z vsemi društvi v občini. Člani 
društva se vsako leto v velikem 
številu udeležijo čistilne akcije, ki 
jo organizira občina, skupaj z Od-
borom za vzgojo in preventivo v 
cestnem prometu Občine Vodice, 
MAK klubom in Policijsko posta-
jo Medvode pa je bilo v prvem 
tednu pouka organizirano tudi 
varovanje osnovnošolcev na poti 
v šolo. Skrbijo za voščila ob okro-
glih praznovanjih, pred novim  le-
tom obiščejo vse  člane, starejše 
od 80 let, in jih obdarijo. Starejših 
od 80 let je v društvu  kar 91.
V letu 2011 je član in vodja Sekci-
je za pohodništvo in kolesarjenje 
Jože Füleki prejel plaketo Občine 
Vodice, dekleta so začela vsako-
dnevno jutranjo telovadbo,  za 
vse se pripravljajo zanimive de-
javnosti, ki se jih lahko udeleži 
prav vsak upokojenec. 
Kot je na koncu uvodnega nago-
vora poudaril predsednik, brez 
dobrega medsebojnega sode-
lovanja in uspešnega dela prav 
vseh članov upravnega odbora, 
nadzornega odbora in poverjeni-
kov delo ne bi bilo tako uspešno. 

Poročila o dejavnostih društva 
v preteklem letu so objavljena v 
biltenu, kakor tudi program za le-
to2012. Od aprila do novembra je 
načrtovanih 11 kolesarskih izletov 

in 14 pohodov, načrtujejo avtobu-
sne izlete po Sloveniji in v tujino, 
piknik v avgustu, martinovanje 
in prednovoletno srečanje. Bali-
narji se dobivajo na balinišču pri 
Logarju, ustvarjalne delavnice pa 
člani obiskujejo enkrat tedensko 
v društvenih prostorih. Kulturna 
sekcija bo sledila zastavljenim ci-
ljem. Poudarek letošnjega progra-
ma je v pesmih, ki opevajo našo 
domovino in ljudi. S samostojnim 
enournim programom bodo obi-
skali tudi oskrbovance v domovih 
za starejše, kjer so vedno zelo to-
plo sprejeti. 

Letošnji občni zbor so slovesno 
končali z obdarovanjem štirih pa-
rov zlatoporočencev. V letošnjem 
letu praznujejo 50 let skupnega 
življenja Slavka in Ivan Dacar, Mi-
hela in Janez Hafnar, Frančiška in 

Janez Kraševec ter Frančiška in 
Franc Stanonik. Predsednik dru-
štva in župan sta jim zaželela še 
veliko zdravih let. 
Priznanje za uspešno in vestno 
delo v društvu sta prejeli blagaj-
ničarka in tajnica društva. 

Načrtov in želja imajo še mnogo, 
zato vabljeni vsi, ki še niste člani 
Društva upokojencev Vodice, ste 
si pa prislužili pokojnino, da se jim 
pridružite in pomladite njihove 
vrste. Vabljeni!

Za prijeten začetek občnega zbo-
ra je poskrbela aerobna in pevska 
skupina, ob koncu uradnega dela 
pa je predsednik povabil vse pri-
sotne na družabno srečanje. 

Majda Šavli
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Urša Rahne obiskuje prvi letnik fotografske šole 
v Ljubljani. Pred časom so dobili projektno na-
logo z naslovom Moj domači kraj. Odločila se 
je, da bo fotografirala Bukovico in Vodice, saj ju 
najbolje pozna. Skozi objektiv je morala prika-
zati utrip življenja v naši občini in mislimo, da ji 
je lepo uspelo.
                             
Projekt naj bi bil sicer v analogni tehniki (na film), 
vendar je fotografije najprej posnela z digitalnim 
fotoaparatom, da bi ugotovila, če se da kaj popra-
viti in izboljšati. »Eno od navodil profesorja je bilo, 
da moramo prikazati življenje v kraju. Pomislila sem 
na vrsto obrti, s katerimi se ljudje pri nas ukvarjajo. 
Odpravila sem se do gospoda Vinka Novaka, ki izde-
luje citre, prijazno me je sprejel in mi pokazal citre, 
da sem lahko naredila nekaj posnetkov. Potem sem 
odšla tudi do Franca Kublja, ki izrezuje skulpture iz 
lesa in rezbari. Tudi on me je prijazno sprejel in mi 
dovolil, da fotografiram njegove izdelke, ki so me 
zelo prevzeli. Ujela sem ga tudi med delom.« Urši 
želimo še obilo uspehov v šoli in pri iskanju motivov 
za fotografske presežke.

M. K.

Fotoreportaža naše občanke
Projekt: Moj domači kraj
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V Lokarjah pa je konjeniški center, na katerega je tudi 
pomislila, ko je želela prikazati način življenja v teh krajih.

Obula je pohodniške čevlje in s fotoaparatom v rokah 
odkorakala po bukoviškem gozdu do »mlinčkov«.

»Vodice so znane tudi po prestah in ne bi bilo pošteno, da bi na to pozabila. Poklicala sem v pekarno, vprašala, kdaj pečejo 
preste, in odšla fotografirat.«
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Spoštovane občanke
in spoštovani občani, 
resnično cenim vse tri svetnike, 
člane N.Si, sploh ddr. Tomaža 
Gyergyeka, ker so to intelektualci 
in šolani ljudje. Ravno zaradi tega 
njihovega početja ne razumem 
in ne odobravam, ker zavaja, je 
demagoško, neresnično in celo 
upam trditi, da lažno. Kaj takega 
od njih res nisem pričakoval. Ali 
je to metanje polen pod noge ali 
lov na politične točke za nasle-
dnje volitve? Kar je, če gre za to, 
nedopustno in zavajajoče.

Odgovor na naslednje točke:
Subvencioniranje varstva 1. 
otrok
Zasebni zavod – glasbena 2. 
dejavnost
Pogodba med prvim župa-3. 
nom in g. Klemenčičem
Napad na proračun za leto 4. 
2012 in zdajšnjega župana

Ad. 1. Subvencioniranje var-
stva otrok staršev, ki niso dali 
vloge za sprejem v vrtec

Predlog članov N.Si je bil, da bi 
občina subvencionirala varstvo 
tudi tistih otrok, katerih starši 
niso dali vloge za sprejem v vrtec, 
in to od 1. do 6. leta starosti. Obči-
na bi torej pet let subvencionirala 
varstvo otrok, ki niso invalidni ali 
hudo bolni in katerih starši niso 
socialno ogroženi. Takega prime-
ra ni v nobeni občini v Sloveniji. 
21. člen zakona o lokalni samo-
upravi (ZLS) nalaga občinam, da 

Odgovor na članek N.Si v 
zadnji številki Kopitarjevega 

glasu

– Naši predlogi so na 
strani staršev in otrok 

morajo skrbeti za hudo bolne 
otroke in socialno ogrožene star-
še in jih subvencionirati. To naša 
občina že izvaja. Če starši ne že-
lijo otroka vpisati v vrtec in ga 
varujejo ter vzgajajo sami ali sta-
re mame, je to njihova ustavna 
pravica. Toda v tem primeru ne 
morejo iskati pomoči pri občini, 
ker je proračunski denar denar 
vseh občanov. Drugo pa je, če so 
starši vpisali otroka v vrtec, a ob-
čina ni zagotovila zadostne kapa-
citete za vse otroke. Tisti otroci, ki 
niso bili sprejeti v vrtec, so torej 
upravičeni do pomoči občine. Za 
tak pravilnik je glasovalo devet 
svetnikov, dva sta glasovala proti. 
Napad N.Si je torej napad na de-
vet svetnikov. 
Na modrem listku N.Si, ki ste ga 
dobili domov 16. marca 2012, 
med ostalim piše, da bo naša 
občina kaznovala starše, ki bodo 
želeli varovati otroke doma. Za-
kaj tako zavajanje občanov, take 
laži, ko avtorji dobro vedo, da to 
ni res?!

Ad. 2. Zasebni zavod – glasbe-
na dejavnost

V naši občini glasbene šole ni. 
Če bi bila, potem bi bila vpisana 
v razvid oziroma registrirana na 
ministrstvu za šolstvo in šport ter 
bi dobivala finančna sredstva iz 
republiškega proračuna. Toda je 
ni in žal občina v preteklih letih 
na to temo ni naredila nič. 
Mi imamo v Občini Vodice regi-
striran Zasebni zavod – glasbena 

dejavnost, a to je isto kot samo-
stojno podjetje (s. p.) – zasebna 
zadeva in zato finančne pomoči 
od republike ni!
S kakšno pravico so prejšnji žu-
pani dovolili, da se ta glasbena 
dejavnost v višini 42 tisoč evrov 
letno 12 let financira iz proraču-
na občine? Gre za zasebnika, ki je 
dobival še 35 tisoč evrov letno od 
staršev svojih učencev.
Na poziv občinske uprave glede 
prihodkov, odhodkov, zaključ-
nega računa in bilance se direk-
tor omenjenega zavoda ni nikoli 
odzval. Ta primer je protizakonit, 
nedopusten in »zrel« za računsko 
sodišče.
Spoštovane občanke in obča-
ni, dovolite, da vam opišem en 
primer. V Občini Vodice obstaja 
Gasilska zveza Občine Vodice, ki 
zajema šest gasilskih društev in 
šest gasilskih domov. To je divizija 
uniformiranih oseb, ki v primeru 
požara in elementarnih nesreč 
rešuje Občino Vodice, a v prora-
čunu Občine Vodice je za vseh 
šest društev letno namenjenih 35 
tisoč evrov, zasebniku glasbene 
vzgoje pa 42 tisoč evrov letno. 
Mislim, da je s tem vse poveda-
no.
Zakon o lokalni samoupravi (ZSL) 
pravi, da mora občina na svojem 
območju spodbujati in subven-
cionirati vsa registrirana društva, 
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zasebnih zavodov in zasebnikov, 
ki imajo registrirano samostojno 
podjetje (s. p.), pa ne!
Ni res, da vodiške godbe ne bi 
bilo več, če ne bi bilo Zasebnega 
zavoda – glasbene dejavnosti. Al-
firev je volontersko vodil vodiško 
godbo 11 let in dosegel 3. mesto 
na republiškem tekmovanju, brez 
glasbene šole. Zdaj, ko sva jaz in 
župan ustavila to protizakonitost, 
sva nekaterim trn v peti. 
Sicer naj trojko iz N.Si ne bolijo 
glave glede glasbene šole, ker 
sva z županom ta problem zelo 
ugodno rešila.
Vse starše zainteresiranih učen-
cev bomo pravočasno obvestili 
glede vpisa v novo glasbeno šolo, 
in sicer iz Trboj. Skupaj s teorijo 
glasbe bo imela deset oddelkov, 
obvezno oddelek za trobila in 
pihala, ker je to interes godbe. 
Pouk bo na Osnovni šoli Vodice. Z 
ravnateljico je vse dogovorjeno. 
Šolnina za starše ne bo dražja, kot 
je bila do zdaj, a proračun Občine 
Vodice ne bo trpel prav nič, kot je 
do zdaj 12 let. Tudi najemnin za 
šolske prostore ne bo plačevala 
občina, ampak Glasbena šola Tr-
boje.

Ad. 3. Pogodba med prvim žu-
panom in g. Klemenčičem

Parcela in stavba med nekdanjo 
krajevno skupnostjo in otroškim 
igriščem v Utiku je bila prvotno 
last naših krajanov. Stavbo so naši 
krajani naredili uradniško.
Iz neznanih razlogov je leta 1960 
prešla v last Kmetijske zadruge 
Medvode. Ob nastanku Občine 
Vodice se je direktor KZ Medvo-
de g. Mihovec odločil, da stavbo 
s parcelo proda in to ponudil Ob-
čini Vodice. Zaradi slabih pogajal-
cev do prodaje ni prišlo. Pozneje 
je g. Klemenčič kupil parcelo v 
izmeri približno 700 kvadratnih 
metrov in hišo v zelo slabem sta-
nju. Kupil je pravzaprav »mačka 
v žaklju«, ker je tam morfološka 
cona c5, namenjena za družbene 

dejavnosti: za šolo, otroško var-
stvo ali dom za ostarele občane. 
Seveda zato g. Klemenčič leta in 
leta ni mogel dobiti gradbenega 
dovoljenja.

Stavba je bila v resnično slabem 
stanju, za podreti, toda ne na tak 
način, kot si je zamislil prvi župan 
Občine Vodice. Da bi lahko stav-
bo porušil, je naredil pogodbo 
z g. Klemenčičem, ki je, po mo-
jem mnenju, višek samovolje. V 
pogodbi mu je obljubil marsikaj, 
citiram 5. člen pogodbe: »S pod-
pisom na tej pogodbi, se Občina 
Vodica zavezuje, v roku cca. šestih 
mesecev spremeniti izvedbeni 
akt in namembnost parcele tako 
spremeniti v 90 % stanovanjske 
in 10 % poslovne namene, in sicer 
objekt v tlorisu cca. 350 kvadra-
tnih metrov P + 2 + M oz. do viši-
ne objekta, ki leži na desni strani 
predmetne parcele. Torej posta-
viti večstanovanjsko stavbo.«

To, da lahko pozida parcelo 50-
odstotno, da lahko naredi večsta-
novanjsko stavbo, je proti vsem 
občinskim predpisom za urejanje 
prostora, saj občinski odlok dovo-
ljuje največ 30-odstotno pozida-
vo. Občinski predpisi tega ne do-
voljujejo. Predvsem pa je takratni 
župan to naredil in podpisal po-
godbo brez vednosti občinskega 
sveta. Ko je župan podpisal tako 
pogodbo, je vnaprej vedel ali pa 
bi moral vedeti, da je taka pogod-
ba nična. Torej je zavestno zave-
del človeka. Seveda g. Klemenčič 
take pogodbe ni mogel udejani-
ti, najel je odvetnika in zdaj toži 
Občino Vodice za 370 tisoč evrov. 
Zdaj čakamo sodbo, in če bo Ob-
čina Vodice tožbo izgubila, bomo 
najeli najboljšega odvetnika in to 
vsoto izterjali od prvega župana 
Občine Vodice.

Ad. 4. Očitki na račun proraču-
na za leto 2012 in zdajšnjega 
župana
Ti očitki so neutemeljeni. Če kriti-

zirajo proračun Občine Vodice za 
leto 2012, bi se morali zavedati, 
da so z njihovim predlogom za 
subvencioniranje varstva otrok, 
katerih starši niso dali vloge za vr-
tec za leto 2011, oškodovali prora-
čun za 30 tisoč evrov. Leta nazaj, 
ko so dovolili, da gre iz proračuna 
za glasbeni pouk 42 tisoč evrov, 
pa je bilo to po njihovem mnenju 
v redu.

Očitki na račun zdajšnjega žu-
pana so nesprejemljivi. Zakaj? 
Ker kot strankarski človek vodi 
nestrankarsko politiko, je žu-
pan vseh svetnikov, ne glede na 
strankarsko opredelitev. Je župan 
vseh občanov, pošten in transpa-
renten, presenetljivo sposoben in 
naravno inteligenten. Mislim, da 
če bo naslednja tri leta delal tako, 
kot je delal do zdaj, mu upam na-
povedati še dolgo županovanje v 
Občini Vodice.

Vesel sem, da vam lahko sporo-
čim novico, da se je končno od-
pravila krivica sprejetega odloka 
pri nastanku občine o pobiranju 
takse za vzpostavitev kanalizacij-
skega sistema. Pri priključku na 
kanalizacijo bo vsakemu občanu 
ta denar vrnjen, kdor ne bo pri-
ključen na kanalizacijo do leta 
2021, bo dobil sredstva vrnjena in 
revalorizirana. Za to sva si skupaj 
z g. Koscem veliko prizadevala.

Ker imamo v Občini Vodice še 
približno 20 kilometrov saloni-
tnih azbestnih cevi, iz katerih naši 
občani pijejo vodo in ki so stare 
približno 60 let in krhke, lomljive 
ter narejene iz modrega azbesta, 
ki je zelo rakotvoren, mislim, da je 
to prioritetna investicija, vse osta-
le so marginalne.

Lep pozdrav vsem, svetnik
Maksimilijan Alfirev 
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Kursadžije
Predstava za abonma in izven bo v sredo 18. 4. 2012 
v Kulturnem domu Vodice ob 20.00.

Vstopnice so v predprodaji v Tra�ki Vodice in na vseh Eventimov 
prodajnih mestih (Petrol, Kompas, Big Bang, Pošta) ter www.eventim.si

V predstavi se prepletata jugohumor in humor, osnovan na osebnih 
prepričanjih posameznikov. Še bolj nas zabava jezik Srbov, Hrvatov, 
Bosancev, Albancev  in Slovencev, prepleta se jugonostalgija 
humorja in njihove govorice.

O PREDSTAVI

www.boomteater.com
tel: 030 305 905

Eden glavnih predmetov je glasbeni, vendar jim ne gre najbolje, imajo pa zato same 
petice iz spolne vzgoje. Njihovi najljubši učitelji so Profesor Labud, profesorica 
spolne vzgoje Cuca ter glasbena učiteljica Maca.
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Čustva? So čustva, so iskani, neraziskani del življenja,
nikoli dokazani, priznani v ljubezni mislečega zorenja,

izžarevanja pregretih čustev, nikoli izpolnjenega hrepenenja,
v hrepenenju je spoštovanje, misli, delo človeškega vedenja.

Lepšega doživetja za stare, obupane ljudi ni,
ko se v zibki igrajo z ropotuljicami mali otročički.
Poslanstvo otroške radosti z veseljem sem dojel,
ko sem se, v naročju dedija, srčno stisnil, objel.

Igre z dedijem so mi ostale večni pečat spomina,
ko dedija, ki mi je božal lička, več ni bilo, ostala je bolečina.

Življenje me je popeljalo v zrela Kristusova leta,
zaželel sem igre na vrtu starega očeta, v naročju deda.

Stara mama, oče, ljubeče nas vnuke v naročju sta pestovala,
z vsem, kar se je dalo, za vnuke sta skrbela, se žrtvovala.

Vnuki šoloobvezni otroci, mladostniki smo postali,
pradedu na grobu spomina pa v zahvalo šopek rož dali. 

Abrahama, zrelost starševstva, z otroki družina praznuje,
vnukov jok je darilo za Abrahama, se srečen raduje.

Ljudem prehitro se leta sreče življenja čustveno končajo,
nepričakovano smo dočakali starost, vnuke, ki nas objamejo.

Na čustvih starega očeta sem krutost življenja spoštoval,
zato mi je pravnukec izpadlo palico v roke podal,

okrog mene tekal, mi na klopi vnukec krasoto mladosti daroval,
vnuk mi je čas mladosti, srce sreče, sebe, mene razigral.

Osivela glava, izčrpanost pradeda, v zrelost življenje ohromi,
nasičeno življenje pradeda, prababice, v posteljo položi.
Lepo življenje se je končalo, ostal je spomin na pradeda,

poslovilni dom je postal za stare starše sveta zemlja sreča.

Zapuščena, v kotu doživetij, dedijeva miza sameva, stoji,
ob njej smo do nedavnega sedeli vnuki, prababica in dedi.

Čas življenje spremeni, misli, ideje neizpolnjene prehiti,
nad prašno mizo križ visi, ostali so spomini solznih oči.  
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Kaj je
to, geek 
vikend?

Prvi konec tedna v marcu smo 
izvedli »super geek vikend«. Nanj 
so se lahko prijavili vsi učenci, ki 
jih zanimajo področja mediacije, 
debate in raziskovanja Luksem-
burga. V goste smo povabili 
učence OŠ Domžale, s katerimi 
smo izmenjali izkušnje in sklenili 
kar nekaj poznanstev. Posebnost 
tega druženja je bila tudi noč v 
učilnicah, kjer sicer med tednom 
poteka resno učenje. Noč smo 
preživeli po taborniško v spalnih 
vrečah na blazinah, prav tako 
smo bili skromni tudi pri obro-
kih. V soboto smo si po delavni-
cah ogledali mediacijo volka in 
pujskov ter poslušali zanimivosti 
iz Luksemburga. Poskusili smo 
dve tradicionalni jedi, in sicer ri-
bje kroglice ter sirovo torto. Ve-
čer smo zaključili s sprehodom v 
mesečini med vodiškimi polji in 
ogledom filma The great deba-
ters (slovensko Veliki razpravljal-
ci), ob katerem nam je na trenut-
ke zastal dih. V nedeljo smo bili 
priča debati na temo Nuklearne 
elektrarne bi morali zapreti. Po-
slovili smo se zadovoljni in z že-
ljo, da se ob priložnosti ponovno 
snidemo.

Andreja Bečan

Starši pogosto tarnamo, da 
otroci zelo hitro rastejo, prera-
stejo svoja oblačila in tudi inte-
res za igrače se spreminja. Še 
včeraj aktualna igrača danes 
sameva v kotu. Nedaleč od nas 
pa živijo otroci, ki nimajo igrač 
v obilju. To so otroci, nastanje-
ni v azilnem domu v Ljubljani,  
Grosuplju, v Indiji, Keniji, otro-
ci iz Gaze …

V lanskem šolskem letu smo z 
učenci POŠ Utik zbrali igrače, ki 
jih več ne potrebujemo, in jih na-
menili akciji Od otrok za otroke, ki 
je potekala pod okriljem Zavoda 
LU (Zavod za promocijo strpnosti, 
socialne povezanosti in dialoga). 
Vodi ga Tina Gams, ki poskrbi, 
da igrače pridejo v prave roke. V 
tem šolskem letu smo v predno-
voletnem času prejeli paket, ki je 
vseboval zahvalo, koledar, sliko 
temnopoltih otrok, ki se igrajo z 
eno od naših igrač, ter šal, ki so 
ga spletle ženske iz begunskega 
taborišča v Keniji. »Kako je lep!« 
in »Kako je mehak!« so ugotavljali 
učenci, ko so si podajali pleteno 
darilo iz rok v roke.

V tem šolskem letu smo nadalje-
vali s humanitarnostjo. V predno-
voletnem času smo se priključili 
akciji Rdečega križa in zbirali nove 
rokavice, kape, šale in sladkarije 
za otroke iz socialno ogroženih 
družin. V tednu vsakoletnega 
Prednovoletnega bazarja smo 
zbirali hrano za Anino zvezdico 
ter odpadni papir za Pismo srca, 
fundacijo, ki štipendira otroke iz 
socialno ogroženih družin in s 
tem marsikomu od njih tudi omo-
goči lažje šolanje. Na bazarju smo 
prodajali novoletne okraske in vo-
ščilnice in z denarjem kupili igrače 
za vse tri razrede ter material za 
likovno ustvarjanje. Ob tej priliki 
se zahvaljujemo tudi staršem, ki 
naše aktivnosti podpirajo in v njih 
aktivno sodelujejo. Zavedamo se, 
da bomo le skupaj lahko vzgojili 
čuteče in odgovorne mladostni-
ke, ki jim v tej vse bolj individu-
alizirani družbi ne bo vseeno za 
sočloveka in okolje.
 

Špela Pipan,
vodja POŠ Utik

Učenci POŠ Utik
pomagajo
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Celje, 16. marec 2012 – V okvi-
ru sejma Altermed v Celju je 
potekala zaključna prireditev 
projekta Eko-paket 2011/12, na 
kateri so bili razglašeni zma-
govalci nagradnega natečaja 
na temo kreativnega ustvar-
janja iz odpadne kartonske 
embalaže za mleko in sokove 
(KEMS). Na natečaj je prispelo 
rekordnih 229 projektov, med 
nagrajence pa so se uvrstili: Vr-
tec Škratek Svit Vodice, Vrtec 
Radovljica – enota Brezje, Vr-
tec Ivana Glinška, OŠ Dravlje, 
OŠ Kašelj, OŠ Franca Rozmana 
Staneta Ljubljana, OŠ Fara, OŠ 
Ljudski vrt Ptuj – Podružnica 
Grajena, OŠ Ivana Babiča-Jagra 
Marezige, III. OŠ Celje, Bioteh-
niški center Naklo in Biotehni-
ška šola Maribor.

Letos se je na sejmu Altermed 
predstavilo 76 slovenskih osnov-
nih in srednjih šol ter vrtcev, ki 
sodelujejo v mednarodnem pro-
gramu Ekošola. Šolarji so svoje 
dejavnosti predstavljali na stojni-
cah, demonstracijskem odru in v 
demonstracijski kuhinji. Letošnja 
tema predstavitev ekošol in eko-
vrtcev je bila zdrav življenjski slog 
ter pomen zdrave in uravnoteže-
ne prehrane. Del pestrega progra-
ma Ekošol je bila tudi zaključna 
prireditev projekta Eko-paket, 
ki ga podjetje Tetra Pak v sodelo-
vanju s programom Ekošola v Slo-
veniji izvaja od leta 2006. 

V letošnjem šolskem letu so mladi 
tekmovali v štirih starostnih sku-
pinah (vrtci, prva triada OŠ, dru-
ga triada OŠ ter tretja triada OŠ/
SŠ), za vsako starostno skupino 

SPOROČILO ZA MEDIJE

Znani zmagovalci nagradnega 
natečaja

Eko-paket 2011/12
pa je bila razpisana tudi tema in 
tehnika ustvarjanja. V vseh sta-
rostnih skupinah smo prejeli 229 
prijav projektov, kar je 97 prijav 
več kot lani. Odzivi vrtcev in šol 
kažejo, da je usmeritev podjetja 
Tetra Pak prava. Namen projekta 
Eko-paket je namreč spodbujanje 
pravilnega ravnanja z izpraznje-
no KEMS ter ozaveščanja mladih, 
njihovih mentorjev in staršev, da 
je odpadna KEMS koristna suro-
vina za izdelavo novih izdelkov.   
 
Dogodka so se udeležili števil-
ni ekokoordinatorji, mentorji in 
učenci, ki so umetnine ustvarjali. 
Zbrane je pozdravil Peter Ga-
šperšič, namestnik direktorice 
Direktorata za okolje na Ministr-
stvu za kmetijstvo in okolje RS, 
ki je v svojem uvodnem pozdravu 
poudaril, da je treba z okoljskim 
izobraževanjem in ozavešča-
njem začeti prav pri mladih, saj 
so ti naše upanje za dolgoročni 
trajnostni razvoj Slovenije in šir-
šega, globalnega okolja. Polona 
Ocvirk, Vodja oddelka za družbe-
ne dejavnosti Mestne občine Ce-
lje, pa je dejala, da so mladi tudi 
tokrat s svojimi izdelki pokazali, 
da otroška domišljija pri ustvarja-
nju iz odpadnih materialov res ne 
pozna meja, hkrati pa na ustvarja-
len način spoznavali, da odpadki 
niso smeti, temveč koristen ma-
terial in jih je zato treba zbirati in 
oddajati ločeno.

Učenci so povedali, da so se z ve-
likim veseljem lotili ustvarjanja iz 
KEMS in da je pravilno ravnanje s 
KEMS in drugimi odpadki nujno, 
da bo zemlja ostala čist in vesel 
planet. 

Rezulta
ti medna
rodnega

likovnega 
natečaja

Znani so rezultati 17. medna-
rodnega razpisa revije Likovni 
svet Celje na temo Etno obla-
čila in plesi mojega naroda. Na 
razpis je prispelo več kot osem 
tisoč likovnih del iz 45 držav, 
kar ta razpis uvršča med deset 
največjih na svetu.
Mednarodna strokovna žirija je 
pregledala likovna dela in dolo-
čila 50 avtorjev, ki bodo prejeli 
priznanje za najboljšo likovno re-
šitev, in 300 avtorjev, ki bodo na-
grajeni s priznanjem za 2. mesto 
v vseh starostnih skupinah. Med-
narodni priznanji v svoji starostni 
skupini sta prejeli tudi osemletna 
Nika Harauer pod mentorstvom 
Mojce Premk in 12-letna Ana Ši-
janec pod mentorstvom Darinke 
Klopčič, za kar jim iskreno čestita-
mo!
Odprtje razstave in podelitev pri-
znanj bo v začetku maja, častni 
pokrovitelj pa je predsednik Re-
publike Slovenije dr. Danilo Türk.
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Ptički so se ženili 
Otroci iz Osnovne šole Vodice so v kulturnem domu pripravili spo-
mladansko obarvano prireditev z naslovom So ptički se ženili. Po-
mlad je kot nalašč za nagajivost, živahnost, polnost življenja. In to 
otroci tudi so. Peli, plesali, pokazali svoje znanje na glasbenih inštru-
mentih, pod budnim očesom svojih mentorjev seveda.

Zmagovalci
kreativnega natečaja

Prva starostna skupina (vrtci): 
mozaik iz KEMS

mesto: Vrtec Škratek Svit Vodi-1. 
ce (Fifi)
mesto: Vrtec Radovljica, enota 2. 
Brezje (Ata Smrk)
mesto: Vrtec Ivana Glinška 3. 
(Pika Nogavička)

 
Druga starostna skupina (1. tri-
ada OŠ): mozaik iz KEMS

mesto: OŠ Dravlje (Muca Co-1. 
patarica)
mesto: OŠ Kašelj (Smrkolandi-2. 
ja)
mesto: OŠ Franca Rozmana 3. 
Staneta Ljubljana (Mavrična 
riba)

Tretja starostna skupina (2. tri-
ada OŠ): skulptura slovenske/
svetovne znamenitosti iz KEMS 

mesto: OŠ Fara (Babilonski vi-1. 
seči vrtovi) 
mesto: OŠ Ljudski vrt Ptuj, Po-2. 
družnica Grajena (Blejsko jeze-
ro z otokom)
mesto: OŠ Ivana Babiča-Jagra 3. 
Marezige (Kip Svobode)

Četrta starostna skupina (3. tri-
ada OŠ in SŠ): plakat/strip o ži-
vljenju KEMS

mesto: III. OŠ Celje (plakat »ži-1. 
vljenje KEMS«)
mesto: Biotehniški center Na-2. 
klo (plakat »življenje KEMS«) 
mesto: Biotehniška šola Mari-3. 
bor (strip »življenje KEMS«)

Več na: www.eko-paket.si 

Dodatne informacije in fotografi-
je: 

Lucija Mak Uhan,
lucija.mak-uhan@consensus.si

1. mesto: Vrtec Škratek Svit Vodice (Fifi)
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Policija svetuje in opozarja
Vse občane še zmeraj prosimo, naj bodo previdni in naj poskrbijo za svoje imetje. V zadnjem času namreč ugotavljamo 
povečano število tatvin torbic, denarnic in mobilnih telefonov v trgovinah, saj jih kupci med sprehajanjem med nakupo-
valnimi policami puščajo v nakupovalnih vozičkih. Prav tako ugotavljamo, da starši, ko zjutraj pripeljejo otroke v vrtec, 
vozila puščajo odklenjena, vklopljena in podobno, v vozilih pa vredne predmete. Vse omenjene nepazljivosti lahko izkori-
stijo storilci kaznivih dejanj, zaradi česar vse občane obveščamo in prosimo, naj poskrbijo za svojo lastnino in se zavedajo 
stroškov in težav, ki lahko nastanejo. 
Začeli so se lepi dnevi in tako je več ljudi na sprehodih v bližnjih hribih. Vse lastnike, ki se odpravljajo na sprehode oziro-
ma pohode, prosimo, naj vse vrednejše predmete pustijo doma in tako zmanjšajo možnost storitve kaznivega dejanja. V 
zadnjem času je namreč na območju Trnovca in Šmarne gore ponovno zaslediti porast tatvin predmetov iz vozil pohodni-
kov, ki puščajo v vozilih nahrbtnike, mobilne telefone, denarnice in podobno.

Lep pozdrav!
Policijska postaja Medvode

Pismo
BRALCACrna kronika

(Poročilo za obdobje od 16. 02. 2012 do 22. 03. 2012.)

ˇ

Prometne nesreče

V drugi polovici februarja so v Vodicah obravnavali prometno nesrečo s pobegom, 
v začetku marca pa prometno nesrečo s telesnimi poškodbami.

Kriminaliteta
V sredini februarja je v Utiku nekdo vlomil v osebni avto, prav tako v Vodicah, in sicer dvakrat, pri 
čemer so enkrat nepridipravi avto kar odpeljali. Vlamljali pa so tudi v stanovanjsko hišo v Utiku, na 
Selu in v Kosezah. V drugi polovici marca so v Vodicah policisti obravnavali tudi kaznivo dejanje 
tatvine akumulatorjev in vlom v bencinski servis. V zadnjem tednu februarja je na Dobruši prišlo 
do kaznivega dejanja povzročitve lahke telesne poškodbe. V Vodicah so obravnavali še kaznivo 
dejanje tatvine bančne kartice, v Šinkovem Turnu pa kaznivo dejanje odstranitve ali uničenja ura-
dnega pečata. Mirno ni bilo niti v Polju pri Vodicah, saj je nekdo vlomil v stanovanjsko hišo in si pri-
svojil osebni avto. V začetku marca se je pripetil še en vlom v avto, medtem ko so na Povodju našli 
ukradeno vozilo VW Golf. Sredi marca pa so v Vodicah obravnavali poskus vloma v stanovanjsko 
hišo in tatvino registrskih tablic iz osebnega avtomobila. V Bukovici je prišlo do tatvine pomožne-
ga kolesa iz lahkega priklopnika, na Vojskem pa so obravnavali tudi kaznivo dejanje neupravičene 
proizvodnje in prometa z nedovoljenimi drogami.

Javni red in mir

Glede drugih dogodkov naj napišemo, da so v Vodicah pridržali voznika avta, ker je odklonil preiz-
kus alkoholiziranosti, v Utiku pa so bili policisti prisotni pri gašenju požara na zidani drvarnici, kjer 
so se še posebej izkazali domači gasilci.
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Prazen dom je in dvorišče,
zaman oko te naše išče.

Med nami ni več tvojega 
smehljaja,

le trud in delo tvojih rok ostaja.                                                                                                         

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše drage 

mame in babice

Anice Podgoršek,
rojene Demšar, iz Vodic

se iskreno zahvaljujemo sosedom, 
sorodnikom, prijateljem in 

znancem za izrečena ustna in 
pisna sožalja, darovano cvetje, 

sveče in svete maše. Iskrena hvala 
g. župniku Francu Mervarju za 

lepo opravljen pogrebni obred, 
pogrebni službi Navček, g. 

Lamovšku in pevcem ter Društvu 
upokojencev Vodice za poslovilni 
govor. Še enkrat hvala vsem, ki ste 
jo spoštovali in molili zanjo ter jo 
v velikem številu pospremili na 

njeni zadnji poti.

Vsi njeni

ZAHVALA

Vsaka mama je prava mama, 
dana za srečo in na veselje.

Prava. In ena sama.
Za vse življenje.

(T. Pavček)

V 93. letu nas je zapustila naša 
draga mama

ANGELA TRAMPUŠ,
rojena Koželj

Iskrena hvala vsem sorodnikom, 
sosedom, prijateljem, znancem in 
sodelavcem, ki ste jo pospremili 
na njeni poti k večnemu počitku. 

Hvala za vsa izrečena sožalja, 
svete maše, darovano cvetje in 

sveče.

Posebna zahvala g. župniku 
Francu Mervarju za opravljeno 

sveto mašo ter pevcem Zupan za 
lepo petje.

Hvala pogrebni službi Navček, 
g. Lamovšku in fantom PGD 

Bukovica - Utik.

Mama, ostala boš v naših srcih
za vedno!

Vsi njeni
Februar 2012

Se srce je umirilo
in pošle so ti moči,

solza padla na gomilo,
dragi ata mirno spi.

Zahvala
Ob smrti našega dragega očeta

Jožeta Berdona

se zahvaljujemo vsem, 
ki ste ga pospremili 

na njegovi zadnji poti. 
Hvala vsem sorodnikom, 

sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečena sožalja, 

darovane sveče 
in darove za svete maše.

Lepa hvala 
g. župniku Mervarju, 

g. župniku Slevcu 
za obiske na domu,

 pogrebni službi Navček, 
g. Lamovšku 

in pevcem Zupan.
Vsi njegovi

Repnje, februar, 2012

V tebi je bol bila,
a zamahnil si z roko,

češ, zmagal bom − močnejši sem,
pa vendar ni bilo tako.

Zahvala
V 53. letu nas je po dolgotrajni 
borbi z boleznijo zapustil naš

Zdravko Zorman
iz Repenj.

Iskreno se zahvaljujemo 
vsem sorodnikom, sosedom, 

prijateljem,
gasilcem PGD Repnje - Dobruša 
in znancem za izrečena sožalja, 

podarjeno cvetje in sveče.
Zahvaljujemo se vsem, ki ste ga 

pospremili na njegovi zadnji poti.
Posebna zahvala g. župniku 

Francu Mervarju
za lepo opravljen pogrebni obred,

pevcem, praporščakom, 
govornikom za ganljive 

besede slovesa,
trobentaču in nosačem ter 

pogrebni službi Navček 
in g. Lamovšu.

Žalujoči: vsi njegovi
Marec 2012
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Predstava
Gastrbajterja
Kulturni dom Vodice, 9. april 
2012 ob 19. uri.

To je zelo smešna zgodba o dveh 
prijateljih, o Hrvoju in Tinetu, ki 
sta jugoslovanska emigranta v 
Nemčiji. Sta prijatelja, čeprav je 
Hrvoje Hrvat in Tine Slovenec. 
Težko sta živela v emigraciji, saj 
sta preizkusila izkoriščanje, delo 
od jutra do večera, nestrpnost 
do priseljencev in seveda nerazu-
mevanje ter neznanje tujega jezi-
ka. Komu ne bi prišlo to do vrha 
glave, vas vprašam? Današnjima 
junakoma je! Zato si Hrvoje zami-
sli prav neverjeten način: s pod-
kupninami zdravnikov si pridobi 
potrdilo o svoji nesporni smrti, za 

prevoz domov na Hrvaško pa ne-
udobno krsto (udobna je draga!). 
Na Hrvaškem bosta z ženo Regi-

co skupaj uživala s pokojnino, ki 
jo bo ta dobivala po njem. Več 
izveste na predstavi.

VODICE, Kamniška 8, 1217 Vodice, tel.: 01-8324-011, GSM: 031/810-385
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Zemeljski plin = varčno ogrevanje
Z zamenjavo kurišča s kurilnega olja na zemeljski plin, s prihran-
kom prehoda na nov sistem ogrevanja pokrijete investicijo v novo 
plinsko peč in dodatno privarčujete.

Petrol je v občini Vodice uredil tehnično novo napeljavo za zemeljski 
plin, ki omogoča izbiro za nov sistem ogrevanja. Ta omogoča 
visok izkoristek ogrevalne energije, kompaktno izdelavo moderno 
oblikovane plinske peči s sestavnimi deli najvišje evropske kakovosti 
in armaturno ploščo za preprosto uporabo. Ogrevanje z zemeljskim 
plinom je bolj učinkovito in tudi okolju prijazno, saj oddaja precej 
nižje emisije.

Sprememba sistema ogrevanja v hiši še zdaleč ni zapleten tehnični 
projekt. Strokovnjaki izdelajo notranjo plinsko napeljavo strokovno 
in hitro, demontirajo in odpeljejo stari ogrevalni kotel, pri čemer 
stranka prejme tudi 100 % popust za 200 m� zemeljskega plina ter 
15% popust na električno energijo za obdobje pol leta.
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V primeru povprečne mesečne porabe kurilnega olja 167 litrov 
(letna poraba kurilnega olja 2000 litrov) pomeni strošek ogre-
vanja 157 EUR na mesec. V primeru ogrevanja z zemeljskim pli-
nom je strošek ogrevanja 100 EUR na mesec (izračun upošteva 
101-odstotni izkoristek kondenzacijske plinske peči). Prihranek 
pri ogrevanju z zemeljskim plinom je najmanj 57 EUR na mesec. 

Z ogrevanjem na zemeljski plin bo po 52 mesecih vaš mesečni 
strošek ogrevanja kar za tretjino nižji. Z mesečnim prihrankom 
takoj pokrijete celotno mesečno vrednost kredita za Paket za 
odpret in obenem privarčujete!

Vse cene so preračunane na dan 22.2.2012.

Z novim sistemom ogrevanja  z zemeljskim plinom bo hiša še 
naprej topla, a prijaznejša do okolja in družinskega proračuna.

ODPRI PAKET ZA ODPRET IN PRIHRANI!

Preklopite na 
zemeljski plin.

 NOVA PLINSKA PEČ  
(3 letna garancija)

 IZDELAVA PROJEKTA

 GRADNJA INŠTALACIJE

= 50 EUR*

*Velja za paket 25 kW

100% POPUSTA ZA 200 m3 
ZEMELJSKEGA PLINA

15 % POPUSTA NA 
ELEKTRIČNO ENERGIJO 
ZA OBDOBJE POL LETA

Ponudba velja do 31. decembra 2012 za odjemalce, ki se priklopijo 
na omrežje zemeljskega plina v lasti družbe Petrol, d. d., Ljubljana.

Petrol, d. d., Ljubljana
Dunajska cesta 50, 1527 Ljubljana | www.petrol.si | plin@petrol.si

Paket za odpret 25 kW 
za 50 EUR na mesec 
za obdobje 52 mesecev*

Paket za odpret 36 kW 
za 54 EUR na mesec 
za obdobje 52 mesecev*

Spoznajte 
Paket za odpret
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100 €157 €

kurilno olje zemeljski plin zemeljski plin

Energent in mesečni strošek v EUR

PO 52 
MESECIH

7 €

emeemeljskljski pli plinin

100 €

57 €

PRIHRANEK
57 EUR 
NA MESEC

50 €

50 EUR
52 MESECEV

PRIHRANEK
7 EUR 

NA MESEC

na mesec
*

na mesecna mes


